
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT Proces-verbal

Sinteza dezbaterilor gedin{ei ordinare a
Consiliului Jude(ean Neam( din 28 ianuarie 2020, ora 16:00,

intocmiti inbaza prevederilor art. 138 alin. (13) din Ordonan(a de
Urgenfi a Guvernului nr. 57 /2019 privind Codul administrativ

Lr.rcrdrile gedinlei sunt conduse de domnul preqedinte Ionel Arsene. La Ecdin{6
parti:ipd de drcpt secretarul gencral jude{ului, plccum qi qcfii scrviciilor de specialitate din
cadrul Consiliului Judelean.

Domnul lonel Arsenc Doamnelol qi domnilor consilieli, pern-ritcli-mi sd declar
deschise lucrhrile gedin{ei oldinare a Cor.rsiliului Jude{ean Neam{ pentru care ali fbst convoca{i
in corrlonritate cu prer,ederile Ordonanlei cle Urgcn!6 a Guvernului nr.5712019 privind Codul
administrativ.

A. La gedin{[ nu absenteazd nici un consilier.judetean.

B. ConstatAnd ci la aceastd qedin{i sunt prezer.rli 32 consilieri judelcni din totalul
de 32 consilieri in func{ie, declar qedin{a ca fiind lcgal constituitd.

C. in conformitate cu prevederile Coclului administrativ, supun spre aprobare
cor.r{inutul procesului-verbal al ;edin{ei dcsldquratd in data de 19 decembrie 201 9.
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?

Cu 29 voturi ,,pcntru" (Arsene Iorrel, Afloari Mihai, Andoni Drago;-Nicolac,
Apostoae llie, Boaca Dan, Bourceanr-r Adrian, Corduneanu Eduard, Cosma Florin-Mihai,
Diacrnr"r Adrian, Grumezescu Flolin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pu;casu Necr-rlai, Radu
Tudc,rcl, Asaftei Iou, Luca Iulian, Laurentiu-Cristinel Dulan-rd, Acatrir-rei Duuritru,
AciocarlSnoae Aurel, Agileanu corneliu-Lucian, Azoilei Licrirnioara, Banu Gabriela,
Ciudin Mircea, Dun.ritraqcu Dionisie, Isciuc Mihacla-Elena, Nechita Marius-Mihai, Lucaci
Gabriel, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru) qi 3 "abgineri" (Buhuqanu
Bogdan, Hopga florin-Adrian, Unguriar.ru Cristian), procesul-verbal a fost aprobat.

Doatrrna Daniela Soroceanu-Trebuie si nrotivali ablinerile vd rog fi'urnos, in
confil'mitate cu prcvederile art.138 din Codul Adntinistrativ.

Dornnul Ionel Alsene-Domnule Ungut'ianu vi log sd vd rr-rotivali abliner-ea!



Dornnul Cristian Ungurianu -Sunt cAteva discufii care nu au fost trecute cot-tfbrm cu

eveni:nentele deslE;urate (neinteligibil) de 9ec1in1i si am rugat aparatul tehnic in mai multc
rinduri ;i de asemenea pe dumneavoastrd domnule presedinte sd introducen-r o procedurd de

moditlcare sau dc amendare a acestor procese verbale de gedin{a.

Doamna Daniela Sococcanu Exact cum prevcde gi Codul Adminislrativ, acesta este

un extras, nu este vorba de o stenogrami a qedit-rfei.

Domnul Cristian Ungurianu- Am in{eles! Deci nu corespunde lealit51ilor.
Don-rnul Ionel Arscr-tc- Deci acesta este motivul.
Domnul Cristian Ungurianu - Bxact.
Domnul Ionel Arsene-Am infeles. Dotnnule HopEa?

Domnul Florin Adrian Hopsa -Idcntic.
Domnul Ioncl Arsene- Domnule Buhuqanu?
Domnul Bogdan Buhusanu N-am apucat s6-l citesc.
Domnul Ionel Arsene- N-a{i apucat sd-l citili? ir.r reguli!
in conformitate cu plevederile Codului adn-r inistrativ, supun spre aprobare conlinutul

procesului-verbal al gedin{ei desfhqurati in data de l0 ianuarie 2020.
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Sc abtine cineva?

Cu 20 voturi ,,pentru" (Arsene Ior.rel, Afloari Mihai, Andorri Dragog-Nicolae,
Apostoae Ilie, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Cosma Florin-Mihai,
Diaconu Adrian, Grumezescu Flolin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pugcagu Neculai, Radu

TudoLel, Asaftei Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenliu Cristinel, Agileanu Comeliu-Lr.rcian,
Banu Cabriela, Stavarache Valer.rtin-Constantin) qi 12 "ablineri" (Acatrinei Dumitru,
AciocArlsnoae Aurel, Azoilei Ldcrimioara, Buhuganu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitrascu
Dion sie, Hopqa Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Lucaci Gabriel,
Stoica Mihai-Doru, Ungr.rrianu Cristian), procesul-verbal a fost aprobat.

O motivare?
Domnul Bogdan Buhusanu - Acelagi motiv.
Domnul Cristian Ungr-rrianu- Nu am fost prezent.

Domnul Ionel Arscne -Sf, trecem rnai departe.

C. Ordinea de zi plopr"rsd pentl'u accasta qedinli estc cea publicatd in prcsi ;i
comunicati qi dumneavoastri:
l. Emiterea avizului consultativ pcntru Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale

administratc qi finanlale din bugetul Municipiului Piatra-Nearrl pentru anul 2020;
2. En-riterea avizr-rlui consultativ pentru Plar-rul anual de acliune privind serviciile sociale

administrate qi linanlatc din bugetul Comunei Grumdzegti pentru anul 2020;
3. Erniterca avizului consultativ pentru Planul anual de acliur-re privind scrviciile sociale

adn-rinistrate si finanlate din bugetul Comunei Tdn-rdqeni pentru anul 2020;



,1. Emitcrca avizului consultativ pentru Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale

administratc qi finanlate dir.r br-rgetul Comunei Boteqti pentru anul 2020;
5. Ln-riterea avizului consultativ pentru Plar-rul anual dc acliune privind serviciilc sociale

adurinistrate si finanlate din bugetul Couunei Hangu pentru anul 2020;
6. Emiterea avizulr-ri consultativ per.rtru Planul anual de acliune privind serviciile sociale

admirristrate qi finanlate din bugetul Oraqului Bicaz pentru anul 2020;

7. Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale

adrrinistrate Ei finan{ate din bugctul Comunei Farcaga pentru anul 2020;
8. Aprobarea Regulamentelor de organizare si funclionarc aferente serviciilor sociale destinate

copiilor din cadrul Direcliei Generale de Asistcnla Sociali Ei Proteclia Copilului Neamt;

9. Modificarea Hotilirii Consiliului Judc{ean Nean.r! nr. 20512011 privind reorganizarca

Comisiei pentru Protec{ia Copilului Neamt;
10. Emiterea avizului consullativ pentru Planul anual de acliune privind scrviciile socialc
administrate ;i finanlate din br"rgetul Comunci I Ioria pentru anul 2020;
I 1. Desemnarea reprezentantilor Consiliului Jude{earr Nearn! in comisia de concurs/examen,

respectiv in con, isia de solulionare a conlestaliilor pentru ocuparea luncliei de director rnedical

din cadlul Spitalului de Psihiatrie,,Sf.Nicolae" Roman;
12. Aprobarea documentafiilor tel-mioo-ecorror-nice pentru uncle obieclive de investilii de

ir.rteres public j udcfcan;
13. Aprobarea documentaliei tehnico-ecor.romice (SF) pcntru obiectivul de investitie,,Portile
Ncamtului";
14. Aprobarea unei asocicri cu Fedcralia Rorrini de Dans Sportiv in vederea realizirii unei

acliuni de interes public j udcfean;
15. Asocierea Jude{ului Neaur! cu Federa(ia Ron.rAnd de Tenis in vederea realizirii ttnei actiuni
de interes public .jude{ean;
16. Aprobarea proiectului de interes public judclear.r ,,Gala Ambasadorilol Nernlcni", Idi1ia a

lll-a;
17. Scoaterea din lur-rc{iune a unor bunuri afl ate in proprietatea Judelului Neaml;
18. Aprobarea solicitirii dc transrritere a unui teren din domeniul public al Comunei TazlSu

in dorreniul public al Judelului Nean.tt;
1 9. Darea unor bunuli in administrarea Direc{ici de Administrare a Parcului Na{ional Ceahliiu;
20.Moditlcarea ;i corrpletarea Hotiririi Consiliului Judclcan Nearnl nr.36/2018 privind
atribuirea si incheierea contractului ,,Dclcgarea prin concesiune a gestiunii unor activitdti
componente ale servicir.rlui de salr.rbrizare a unit[1ilor adrlir-ristrativ-teritoriale metlbre ale

Asocialiei de Dezvollare Intercomunitar[ ,,ECONEAMI" din Zona 2, Judepl Neam!;
21.Modificarea qi con.rpletarea HotdrArii Consiliului Judelean Nearn! nr.3/2017 privind
atribuirea si incheierea contractului ,,Delegarca prin concesiune a gestiunii unor activitili
componente alc scrviciului de salubrizare a unitalilor adn-rin istrativ-telitoriale tnet-nbre ale

Asociafiei de Dezvoltare Intercomunitara ,,E,CONEAM1, " dir.r Zona 3, Judelul N ear.r.r{;



22.Modificarea si completarea Hot[r6rii Consiliului Judefean Ncam! nr.265/2016 plivind
atribuirea si incheierea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gestiunii Ltnot activitAli

componente ale serviciului de salubrizale a unititilor adnr in istrativ-teritoriale membre ale

Asocialiei dc Dezvoltare Intercomrtnitara ,,ECONEAMJ" din Zona 4, Judelul Ncam!;

23.Modificarea tarifelor vizAnd activitatea de eliminare a deseurilor la Depozitul iudelean de

deqeuri nepericuloase Girov;
24. Luarea unor mdsuri referiloare la unele bunuri;
25. Reparlizarea pe unitali administrativ-teritoriale a sumelor defalcate din unele vet-rituri alc

bugctului de stat, cstimf,ri peutru anii 2021-2023;
26. Emiterea avizului consultativ pentru Plar-rul anual de acliune privind serviciile sociale

administrate ;i finanlate dir.r bugetul Comunei Pipirig pentru anul 2020;

27. Erniterea avizului consultativ pentru Planul anual de acliune privind serviciile

administrate qi finanlate din bugetul Comunei Vin[tori-Neaml pentru anul 2020;

28. Ernitcrea avizului consultativ pcntrr.r Planul anual de acliune privind sel'viciile sociale

adrninistrate si finanlate din bugetul Comunei Sab[oani pentru anul 2020;

29.Modificarea statului de funclii al Spitalului Judelean de t.lrgenfa Piatra-Nearr!;

3O.Acordarea unor stimulcnte llnanciare lunare la nivelul Spitalului Judelear.r de Urgenli
P iatra-N eam!;
31 .Acordarea unui mandat special reprezentantulr.ri Judefului Neam! in cadlul Asocia{iei de

Dezvoltarc Intercomunitar[ "AQUA NEAM-['";
32.incheierea unui acold de asociere cu LIA'I Comuna Bozieni in vederea implernentdlii
proiectului,,$ansa la educafie, viitor asigurat"(SEVA);
33.Acordarea unui mandat special reprezentanlilor Judelului Neam! in cadrul Adundrii

Generale a Ac{ionarilor Societilii Cot.nerciale DRUPO NEAMT;
34. Diverse:
a.Raport de evaluare a irnplemer.rtdrii prcvedelilor Legii nr.54412001 privind accesul la

infomraliile de interes public;
b.Infornare privind aplicarea, la nivelul Consiliului Judelean Neam!, a prevederilor Legii
nr.5212003 privir.rd transparenla decizional6 in administra{ia public[, pentru anul 2019;

c. Rapofi privind activitatea de solufionare a peti{iilor in anul 201 9;

d. Raport de activitate al Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Neam!;

e. Raport de activitate al Comisici pcntlu Proteclia Copilului Ncam!.

Fa!6 de ordinea dc zi inilialI, vi anun! c[, irr calitate de iniliator, retrag proiectul de

hotirAre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Jr-rdelului Neam{ il-r cadrul

Asociatiei de Dezvoltare Intercorn unitarn "AQUANEAM ["', proiect aflat la nutlirul 31 pe

ordinea de zi.
Totodatii, propun suplirnentarea acesteia cu 5 proieote de hotdrArc, Ei anume:
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l. Proiect c1e hotdrdle privind desemnarea leprezentanlilor Consiliului Jude{ean

Neaur! in cadrul Comisiei judefene in dorneniul egalitilii de qanse;

2. Proiect de hotf,rdre privind validarea rezultatelor" concursului/examenelor pentru

ocuparea unor funclii de qefseclie din cadrul Spitalului Judefean de Urgen{d Piatra-

Neam!;
3. Proiect de hotirdre privind valiclarea unei persoane ca mcmbru al AutoritAlii

'Ieritoriale dc Ordine l']ublicd Neamt;
4. Proiect de hotirAre privind aprobarea unei asocieri cu Direclia Judeleani pentru

Sport qi Tincret Neam! in vederea realizirii unei acliuni de interes publicjude{ean;

5. Proiect de hotdr-dre pr.ivind aprobarea unui acold de asocierc cu comuna Agapia

pentru finanlarea in contut-t a unei activitdli de inteles public judelean.

transrnise durnneavoastri in tin.rp util Ei dezbdtutc in comisiile dc specialitate.

Propun oa proiectele dc hotlrAre suplimentarc sd fie analizate la punctele 1-5 dc pe

ordinca de zi, urmAn<1 a fi renunterotate proiectelc aflate pe ordinca de zi ini1iala.

Supun la vot propunerea de suplir-ncntate a proiectului ordinii de zi :

Cine este ,,pentrf "l
Cir-re este,,impotrivi"'?
Se ablinc cineva?
Cu 32 voturi "pentrLi', suplin'renlarea oldinii de zi a fost aprobatd.

Don-rnul Florin Adrian Flopga- Cu urmdtoarea menliune: nu au fost transmise in

timp util.
Doamna Daniela Soroceanu in timp util inseamnd din nTomentul in care au 1'ost

semnate gi transmise citre dumneavoastri, adici cel pulin cu 4 ore inainte, v-am qi anunlat

gi ali fost inl'orma{i pe grupul de WhatsApp pe carc l-am licut exact cu acesl scop.

Don.rnul Florin Adrian-Hopqa- Deci nu au fost transrnise (neirrteligibil)

Supun 1a vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 32 voturi "pentrd', ordinea de zi a fost aprobatd.

D. inainte de a treoe la prin.rul punct, secretarul general al judetrului doleEte si faci
o precizare.

Doamna Danielo Sc,troceanu; in conformilate cu prevederile Orclonanlei de

Llrgen{ii a Guyernului nr. 57/2019 pritincl Codttl aclminislrativ, dacd aveli un interes

personal in probl.emele supuse dezbalerii ,yi votilui de astdzi, atte{i obligctlia sd anunlali la



inceltutul peclitlei. Holcirdrile adopttte ctL nerespecloreo ocestor tlispozilii l.egrtle strnt nule

tle drept.
Dournul Ilduard Cordueanu - Nu o si votez la proicctele: XXV (Proiectul dc hotdrAre

pentru modificarea si completarea Hotdrdrii Consiliului Judefean Nearn! nr.36/2018 privind

atribuirea si 'inchcierea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activititi

componente ale serviciului de salubrizare a unitililor administrativ-teritoriale nlembre ale

Asocialici <1e Dezvoltare lntercomunitara ,,E,coNEAMl" din Zona 2, Judelul Nearn!),

XXVI (Proiectul dc hotdrAre pentru modificarea si completarea HotirArii (lonsiliului

Judelean Nea1-r! nr.3/2017 privind atribuirea ;i ir]cheierea contractultti ,,Delegarca prin

concesiune a gestiunii ur-rol activiti{i componente ale selviciului de salubrizare a unitdlilor

adm ilistrativ-teritorialc membre ale Asocialici de Dezvoltare Intercomunitari

,,ECONEAMT" din Zona 3, Judclul Neam!), XXVII (Proiectul de hotarare pentru

l.rodificarea gi con,pletarea HotirArii Consiliului Judelean Neamf nr.265/2016 privind

atribuirea si ilcheielea contractului ,,Delegarea prin concesiune a gcstiunii unor activititi
componcnte ale serviciului cle salubrizare a unitililor administrativ-teritoriale nrembt'e ale

Asocialici de Dezvoltarc Intercornunitard ,,ECONEAMI" din Zona 4, Judeful Neam!),

XXV1ll (Proiect de hothrdre privind modificarea tarifelor vizAnd activitatea de eliminale a

degeurilol la Dcpozitul j udelcan de deseuri r.repericuloasc Girov)'
Dornnul Cristian Ungurianu - Domnule presedinte, la punctul XXXII crcd, conflorn-l

noii numet'otf,r'i uu-mi exprin-r opfiunea de vot.
Domnul Ionel Arsene - La XXXII?
Domnul Cristian Ungurianu Refcritor la AGA DRtJPO.

Doamna Daniela Soroceanu Nu, la punctul XXX I I este Proiectul de hotirAre cu

privire 1a er-niterea avizului consultativ pentru Planul anual de ac{iune privind serviciile

socialc ac|ninistrate si finantate dir.r bugetul Comunci VAndtori-Neam! pentrlr anul 2020.

f)ot.nnul Cristian lJngulianu - Pai da XXXI a fost retras.

[)oanrna Daliela Soroceanu - S-au renumerotat de la 1-5, confortn suplimentdrii' La

care, spuue{i exact?
Domnul Ionel Arsene -La care? Pentru ca sd-l gdsim !

Domnul Cristian Ungurianu La AGA DRUPO.
Doamna Daniela Soroceanu - Fostul proicct XXXlll, actualmente XXXVII (Proiect

de hot5rArc privitrcl acor-clarea unr:i rrandat special rcplezentan{ilor Jr-rclclului Ncam! in

cadrul Adundrii Generale a Aclionarilor societalii cou]erciale DRTJPO NEAMT).
Domnul Ionel Arsene- Propun sd intrim in ordinea de zi.

E. I. Proiect tle hotirire privind desemnarea reprezentan{ilo r Consiliului

Jude(ean Neam{ in cadrul comisiei iude(ene in domeniul cgaliti{ii de qanse.

Domnul Ionel Arsene - Rog con1isiile s5 prezintc avizele la acest proiect:

Domnul Radu Tr.rdorel comisia sAnAtate aviz favorabil;
Domnul Adrian Bouroeauu comisia juridicd- aviz favorabil'



Domnul Ionel Arsene - intrucdt acest proiect presllpune desemnarea unui membru

titular si a un,i membru sr,rpleant in Con-risia judeqeani in domeniul egalitdlii de qanse este

necesar sd recut'getl la vot secret'

Vf, prezint urm6toarea proceduri de vot:

Fiecare consilier va pri,r-ri un buletin de vot pe care este inscris numele persoanclor

propuse. Intrand in oabin[, va fi barat printr-o linie orizontali uuurele candidatului dac6

p"..ounu carc voteaza NU doreqte si il alcag6. Pc buletin va rdmane nebarat numele

persoanei/pcrsoanelor propuse daci doreqte sd o/le aleagi'

Se va exprin-ra o oplirrne ,,pentlu,, pentru membrul titular si o opliune ,,pcntru,, pentru

mernbrul supleant.
De aseurenea, vd propun ca procedura de vot secret sa fie aplioabila qi la celdlalt

proiect ce presupune exercitarea acestui gen de vot'

Supurr la \ ot accsle ProPuneri:
Cinc este ,,pentru"?
Cine este ,,in, Potriva"?
Se abtine cineva'/
Cu 32 voturi "pentru", propunerile au fost aprobate'

V5 prczint propunerile: pentru nlembru titular doamna lsciuc Mihaela-E1ena, iar

pentru membru supleant domnul Cristian Ungurianu'

Mai sur-rt alte ProPuneri?
Domnul Florin Adrian lJopqa Doamna Gabriela Banu

Domnul Ionel Arsene- La titular sau la supleant'i

Domnul Florin Adrian Hopqa- La titular'
Dot-unul lonel Arsene -in locul doarnnei Isciuc'

Domnul Cristian Ungurianu- Puleli sd plrneli 2 nominalizf,ri'

Doamna Danicla Soroceanu- In locul sau?

Domnul Florin Adrian Flopqa - in locul'
Domnul lonel Arsene -La supleant rimine don-rnul l-lngurianu?

Domnul Laurer.rliu-Cristinel Dulamd -Da, daci dore$te'

Domnul Ionel Arsene -I)aci altc propur-reri uu mai sunt, urmeazd ca buletinele de vot

sd fie multiplicate.

lI. Proiect de hotirire privind validarea rezultatelor concursului/examenelor

pentru ocuparea unor funclii de gef sec{ie tlin cadml Spitalului Jude{ean de urgen{i

Piatra- Neam{.
DonrnullonelArsene-Rogcomisiilesdprezirrteavizelelaacestproiect:
Domnul Radu Tr-rdorel - comisia s[ndtate - aviz lavorabil;

Dot'nnul Adrian Bourceanu - cor-r-risia juridici aviz favolabil'



Domnul Ionel Arsene -Vd supun la vot proiectul de hotdrAre:

C ine este ,,pcntru"?
Cine cste,,impo1riv6"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi "Pentrr-f ', hotdrarca a fost acloPtat6.

III. Proiect de hotlrire privind validarea unei persoane ca membru al

Autoriti(ii Teritoriale de Ordine Publici Ncam{'

Domnul Ionel Arsene - Ilog comisia juridic6 sd prezinte avizul la acest proiect.

Dotlnul Adrian Bourceanu comisia i uridic a - aviz favorabil'

Domnul Ionel Arsene -Aici, in locul domnului comisar qcf de polilie Costel-Paul

Tablan este nominalizat actualul imputernicit adjunct al Selului lnspectoratului de Polilie al

Jude{utui Nearr!, domnul comisar 9ef de polilic Neculai catani. Vd supun 1a vot proicctul

de hotlrAre:
Cine este ,,pentru"'?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi "pentru" hotlrdrea a fost adoptatd'

IV, Proiect de hotirare privind aprobarea unei asocieri cu Direc(ia Judc(eani

pentrusportqiTineretNeam!invedcrearealiziriiuneiac(iunideinterespublic
jude(ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil:

Domnul Radu Tudorel - comisia sf,ndtate - aviz favorabil;

Dornnul AclrianBourceanu comisiaiuridicd avizfavorabil'

Domnul Ionel Arsene -V[ supun la vot proiectul de hotirAre:

Cinc este ,,pentlu"?
Cine este,,irnpotrivi"?
Se abline cineva?

Cu 32 r,otuti "pentrr-l' hotdrArea a fost adoptath'

V.ProiectrlehotirircprivindaprobareaunuiacorddeasocicrecuComuna
Agapia pentru finan{area in comun a unei activitl(i de interes public judc(ean.
-- 

Dornnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Dotnnul Neculai Pugca;u - comisia buget - aviz f-avorabil;

Domnul Radu Tudorel - couisia sSndtate aviz lavorabil;

Domnul F-lorin (lrurnczescu - comisia scrvicii publice- aviz favorabil;

DonrnulAr'rrelAciocArldnoae_cot-ttisiaut.banism.avizfavorabil;
Dot-nnul Aclriau Bourceanu * comisia.iuridica - aviz favorabil'



Domnul lonel Arsene - Vi supur.r la vot proiectul de holdrAre:

Cine cste ,,pentru"?
Cine estc,,irnPotriv6"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,peutru", hotdrirea a fost adoptati'

vI. Proicct de hotirare cu privire ta emiterea :rvizului consultativ pentru Planul

anual de ac(iune privind serviciile sociale administrate qi finan(ate din b.getul

Municipiului Piatra-Neamt pentru anul 2020'

Domnul lonel Arsene - Rog cornisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnr.rl Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz I'avorabil;

Domnul Florin Grumezescu comisia servicii publice- aviz favorabil;

Domnul Radu Tudolel comisia s[ndtate - aviz lavorabil;

Domuul Aclrian Bourcear-ru - cornisia juridicd - aviz favorabil'

Domnul lonel Arsene - V[ supun la vot proiectul de hotirAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,irrPotrivi"'?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru", hotirArea a fost adoptat['

vII. Proiect de hotirare cu privire la emiterea avizului consultativ pentru
planul anual dc actiune privind serryiciile sociale administrate qi finan(ate din bugetul

Comunei Grumizesti pentru anul 2020.

Domnul Ior-rel Arser-re - Rog comisiile sf, preziute avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puscaqtt - comisia buget- aviz favorabil;

Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;

Dornnul Radu Tudorel comisia sdndtate aviz favorabil;

Domnul Aclrian Bourceanu - cor-r-risia juridic[ - aviz favorabil'

Domnul lonel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdl'dre:

Cine cste ,,Per-rtrr"f '?

Cine este,,,imPotriv["'l
Sc ablinecineva?

Cu 32 voturi "pentru" hot[rirea a fosl adoptal5'

vIII. Proiect tle hotirare cu privire la erniterea avizului consultativ pentru

Planul anual tle ac(iune privind serviciile sociale administrate qi finan{ate din

bugetul Comunei Tlmiqeni pentru anul 2020'

Dornnul Ionel Arsene - Rog comisiilc si prezinte avizcle la acest proiect:

Domnul Neculai PuqcaSu - cotnisia buget- aviz favorabil;

Domnul Florin Grutnezescu - cornisia selvicii publice- aviz favorabil;



Domnul Radu T'udorcl - cotl'tisia sdnatate - aviz lavorabil;

Dot-unul Adrian Bourceanu - comisia juridicd aviz favorabil'

Dornnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proicctul dc hotardre:

Cine cste ,,pentru"?
Cine este,,impotriva"?
Sc abline cineva?

Cu 32 r,oturi "pentru" hotdrirea a fost adoptati'

IX, Proiect tle hot:irAre cu privire la elnitcrea avizului consultativ pentru Planul

anual de actiune privind serviciile sociale administratc qi finan{ate din bugetul

Comunei Botesti Pentru anul 2020.

Domnul Ionel Arsenc - Rog comisiile si prezitlte avizele la acest proiect:

Dotlnul Neculai Puqca;u - oomisia buget- aviz favorabill

Dor-nnul Florin Gr.umezcscu comisia scrvicii pubtice- aviz f'avorabil;

Dornnul Radu Tudorel couisia sir-r[tate - aviz favorabil;

l)omnul Adlian Bourceanu comisia juridicd- aviz lavorabil'

Domnttl Ionel Arsene - Vi supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine estc ,,penttu"?
Cine cste,,impotrivi"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi "pentru" hotirArea a fost adoptatir'

X. Proiect de hotirrire cu privire la emiterea avizului consultativ pentru Planul

anual de actiune privind ,..ri"iil" sociale administrate qi finan(ate din bugetul

Comunei H:rngu Pentru anul 2020.

DomnullonclArsene-RogcomisiilesSprezinteavizelelaacestproiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - cotrisia buget- aviz favorabil;

Domnul Florin Grur-nezcscu - cotnisia servicii publice - aviz lavorabil;

Domnul Radu lludolel comisia sinAtate - aviz favorabil;

Domnul Adrian Bourccanu comisia juridicd' avi'z favorabil'

Don-rnul loncl Arsene - Vd supun la vot pl'oiectlll de hotdrAre:

Cine estc ,,Pentru""1
C inc este ,,impotrivi"?
Sc abline cineva?

Clu 32 voturi "pcntru" hotirArea a fbst adoptata'

XL Proiect tle hotirire cu privire la emiterea avizului consultativ pentru Planul

anual de actiune privind serviciile sociale aclministrate qi finan(ate din buget,l

Ora;ului Bicaz Pentru anul 2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog con-risiile si prezinte avizele la acest proicct:

10



Domnul Neculai Puscaqu - comisia buget - aviz favorabil;

Domnul Florin Grumezescu cornisia servicii publice aviz f-avorabil;

Domnul Raclu Tudorel - comisia sdnatate- aviz favorabil;

Domnul Adrian Bourceanu - comisia julidica - aviz favorabil'

Domnul Ionel Arsene -Vf, supun la vot proiectul de hotirAre:

Cine este ,,pentru"'?
Cine este,,irnpotrivd"?
Se abline ciueva?

Cu 32 voluri "pentrd' hot[rArea a lbst adoptatd'

XII. Proiect de hotlrire cu privire la emiterca avizului consultativ pentru

Planul anual de ac(iune privind scrviciile sociale atlministrate qi finan{ate din bugetul

Comunei Farcaqa Pentru anul 2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezintc avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcasu - comisia buget- aviz favorabil;

Domnul Florin Grumezescu - comisia setvicii publice - aviz favorabil;

Domnul Radu Tudorel - comisia sdnltate - aviz favorabil;

Dornnul Adrian Bor.rrceanu - cornisia juridicd - aviz favorabil'

Domnul Ionel Arsene -Vd sr-rpun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cir.re este,,impotriv6"?
Se ablinecineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" hotirdrea a fost adoptata'

XIII. Proiect de hotlrire privind aprobarea Regulamcntelor dc organizare gi

func(ionare aferente scrviciilor sociale destinate copiilor din cadrul Direc(iei

Generale tle Asisten{I Sociali qi Protec{ia Copilului Neam{'

Domnul Ionel Arsene - Rog corrisiile sd prczintc avizele la acest proiect:

Domnul Raclu Tudorel - comisia cultur[ - aviz favorabil;

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz l'avorabil;

Domnul Florin Grumezescu comisia servicii publice - aviz lavorabil;

Domnul Adrian Bourceal'u-r comisia juridicd aviz f'avorabil'

Domt-tul Ionel Arsenc - Vi sr-rpun la vot proiectul de hotirAre:

Cine este ,,pcntru"?
Cine este,,impotriv6"?
Sc abline cineva'?

cu 31 voturi ,,pentru" qi 1 ,,ab1inere" (ungurianu cristian) hotirarca a fost adoptatf,.
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XlV. proiect de hotirire pentru modificarea HotirArii Consiliului Judeiean

Neam{ nr. 20512017 privind reorganizarea comisiei pentru Protec{ia Copilului

Neam(.
Domnul Ionel Arsenc - Rog comisiile si prezintc avizelc la acest proiect:

Domnul Raclu Tudorel - comisia culturf, - aviz favorabil;

Domnul Neculai Puscaqu - corlisia bugct - aviz favorabil;

Dor.nnul Florin Grumezescu comisia servicii publice - aviz favorabil;

Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd'- aviz favorabil'

Don-rnul Ionel Arsene Supun la vo1 ploiectul de hot[rAre:

Cline este ,,pentru"?
Cline este,,imPotrivil'?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,per.rtrr.i', hotdrArea a fbst adoptat['

XV. Proiect de hotirarc cu privire la emitcrea avizului consultativ pentru Planul

anual de actiune privind serviciile socialc administrate qi finan{ate din bugetul

Comunei Horia Pentru anul 2020.

Domnul lot-rel Ar.senc - Rog comisiile s5 prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;

Dornnul Florin crumezescu comisia servicii pr-rblice aviz favorabil;

Domnul Radu Tudorel - comisia sdndtatc - aviz favorabil;

Dot-nnuI Adrian Bourceanu comisia.iuridicd avizfavorabil'

Domnul Iouel Arsene Supun la vot proiectul de hot6rdre:

Cinc este ,,pcntru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" hotirArea a fost adoptat['

XVl. Proiect tle hotirire privind desemnarea reprezentan{ilo r Consiliului

Jude{ean Neam! in comisia de concurs/examen, respectiv in comisia de solu(ionare a

contestafiilor pentru ocuparea lunc(iei de director medical din cadrul Spitalului de

Psitriatrie o,Sf.Nicolac" Roman.
Dor-nnul Ioncl Arsene - Rog comisiile s5 prezinte avizelc la acest proiect:

DonTnul Neculai Pusca;u - comisia buget - aviz lavorabil;

Dornnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;

Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - aviz favorabil'

intrucAt accst proicct presupune desctnnarea unui numdr dc 3 persoane ca

reprezentanfi in cornisia cle concurs/examcn qi a unui numdr de 3 pelsoane in comisia de

sJutionare a contestaliilor este necesal's[ recut'gem la vot secret'
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Vd prezint propunerile grupului de consilieli pe care il reprczint:

A. pentrr-r comisia de concuts/cxanten:
1 .Veronica Vasiliu;
2.Nicoleta Buzenschi;
3. Luiza-Diana Clef u.

Mai sunt alte propuneri?
Domnul Florin Adrian Hopqa- Este obligatoriu ca persoanele nominalizate si fac[

partc din aparatul tehnic sau pot fi consilieri iudeleni?- 
Domnul Ionel Arsenel Indicat este si facd palle din aparatul tehnic al Consiliului

.ludelean.
Domnul Florin Adriarl Ilopqa lndicat dar nu obligatoriu. Atunoi o si facen]

urmitoarele propr"rneri: Mihaela Elena Isciuc si Florin-Adrian Hopqa, doui propuneri din

trei locuri.
Domnul Ioncl Arsene - B. Pentru comisia cle solulionare a contestaliilor propuncrile

sLlnt:

1 .Bogdan Bosovici;
2.Ana Maria Sandu;

3.$teflan Florian.
DacE aici aveli ProPuneri'?
Domnul Florin Adlian Hopsa Nu, nu avem.

Domnul Ionel Arsene- GruPul PMP?

DonT nul Cristian Ungurianu - Nu avem.

Domnul loncl Arsene - Urmeazi ca buletir-rele de vot si fie multiplicate qi o s[ votdm

la sfirsit, daci sunteli de acord.
(To{i consilicrii judeleni au fost de acold)

Domnul lonel Arsene -Trecem la urt-nitorul punct de pe ordinea de zi'

XVII. Proiect de hoti16re privind aprobarca documcnta(iilor tchnico-

economice pentru unele obiective de investi{ii de interes public j ude{ean.

Dornnul lonel Arsene - Rog cornisiile s6 p|ezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Pu;cagu - cotnisia buget - aviz lavorabil;
Dotnnul Radu Tudorel - cor-nisia culturir - aviz favorabil;
Dournul l-lorin cr.umezescu - comiria serr icii publicc- aviz lavo|ahil:

Domnul Aurel Aciocdrlinoac comisia urbanism - aviz favorabil;

Domuul Adrian Bourccanu - comisia juridica - aviz favorabil'

Domnul lonel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotirAle:

Domnul Cristian Ungurianu - Domnule presedinte, numai o il-rtervenlie dac[ imi
perm iteli.

Domnul Ionel Arseue - Vd rog!
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Domnul Cristian tJngurianu - Studiind raportul de specialitate la acest punct atn vdzut

ci in ce privegte relacerea q.olii d. 1a Poiana Teiului s-au abordat niste solulii tehr"rice clasice

vizavi cle cousolidarea cladirii. Acum noi nu putem respitrgc faza SF, dar la f'aza de proiectare

am rugf,mintea si se ia in calcul solulii nodclne, suntem in sccolul XXI, consolidarea

cladiriior se poate fbce pe bazd de (neinteligibil) de carbon, de colaje chirnice, sunt suficien{i

furnizori in lumea asta $i cred cf, am f-ace o econot-nie substar-rlialf,'

Domnul lonel Arsene - De acord domnule Uugurianr-r'

Domnul Cristian Ungurianu (neinteligibil) consolidarca fundaliilor, pentlu cA

practic e o inc[r'care enolm[ pe fundalii in momentul de fa{[. Nu putet'n respinge dar ca si

aiba in aten{ie. V[ mullLrrnim !

Domt-rul lonel Arsene Asa o sd facem.

Domr.rul Cristian Ungurianu Vd mullumirnl
Don-rnul lonel Arsene - l)omnule Conache, luali la cunoqtintd, chiar are dreptate

dornnul Ungurianu! Solulii moderne, chiar dacd e la Poiana Teiului'

Vd supun la vot proiectul dc hotdrAre:

Clinc este ,,pentru"'?
Cir-re este,,impotriva"?
Se abline cineva?

Cu 32 votr-rri ,,pentru" hot[rirea a fost adoptath'

XVIII. Proiect dc hotirire privind aprobarea documenta(iei tehnico-

economice (SF) pentru obiectivul de investi(ie ,oPortile Neam(ului"'
Domnul lonel Arsene - Rog con-risiile s6 prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Pu;cagu - cornisia bugct - aviz favorabil;

Dotnnul Aurel Aciocirl6noae - comisia urbanism aviz favolabil;

Domnul Adrian Rourceanu colnisia juridicd- avi'z favorabil'

Domnul Ionel Arsene - Vi supun la vot proiectul de hotirAre:

Cir-re estc ,,Pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se ab{ine cincva?

cu l8 voturi ,,pentru" (Arsene lonel, Al'loari Mihai. Ar.rdoni Dragos-Nicolae,

Apostoae Ilie, Boaci Da[, Bourccanu Adrian, corduncanu Eduard, cosn-ra Florin-Mihai,

I)iaconu Adrian. Grumezescu Florin, Nistol olga, onu Bogdan, Pugcagu Neculai, Radu

Tudorcl, Asaftei Ion, Luca Iuliar.r, Laurcnliu-Cristinel Dulan.rd, Ungurianu Crisitian) si l4

,,ah1ineri,' (Acatrinei Dumitru, AciocArldr.roae Aurel, Agileanu corneliu-l-ucian, Azoilei

Lf,cramioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, ciudin Mircea, DtlmitraEcu Dionisic,

HopEa Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Lucaci Gabriel,

Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru), hot[rArea a lbst adoptat[.

Da, nu o s[ vd intreb cle ce v-afi ablinr-rt, degi ar lrebr-ri sd rnotiva{i'

L)ontnul Valentir-r Constantin Stavarache -80 miliat'de lei vechi, estc sculnp.
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Dor.nnul Ionel Arsene- Ldsafi sd aibi doar Suceava por{i, Neam{ul s6 nu aibd niqte

porti,cas6sevad[cAndintriinjudelulNeanr!cdirrtriintr-uniude{cur,rrtrebuie.
Dom,ul Valentin Consiantin Stavarache Suceava qi-a rezolvat altc probleme

inainte de porli.
Dornnul Ionel Arsene -Sd continuim.

XlX.ProiectdehotS16reprivindaprobarearrneiasociericuFedera(iaRom6ni
de Dans Sportiv in vederea realizirii unei ac(iuni de interes public jude(ean'

DomnullonclArsenc-Rogconrisiiles[prezinteavizelelaacestproiect:
Dotnnul Neculai Puscaqu - comisia buget - aviz favorabil;

Domnul Radu Tudorcl - comisia cultr-rri - aviz favorabil;

Dotnnul Adrian Bourceauu comisia.]uridic d - aviz lavorabil'

Domnul Ionel Arscne - Vi supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,Pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" hotf,rArea a fost adoptati'

XX.ProiectdehotirireprivindasociercaJude(uluiNeam(crrFedera{ia
RomAni de Tenis in vederea realizirii unei ac(iuni de intcres public jude(ean'

DomnullonelArsene-Rogcomisiiles6prezinteavizelelaacestproicct:
Domnul Neculai PuEcaqu - comisia buget - aviz favorabil;

Dornuul Radu Tudorel - comisia culturi - aviz favorabil;

Dornnul Adrian Bourceatru comisia juridicd- ariz l'avorabil'

Domnr-rl Ionel Arsene - Vd supun la vot proicctul de hotdrAre:

Cine estc ,,pentrr-l'?
Cinc este,,in-rPotriv6"?
Se ab{ine cineva?

Cu 32 voturi ,,Pentru" hotdrArea a fost adoPtatf,.

XXl.ProiectdehotirAreprivindaprobareaproiectuluideinterespublic
jude(ean,,G:rla Ambasatlorilor Nem{eni'0, Edi{ia a llI-:r'

Dot-nnullonelArsenc-Rogcor-rrisiilesdprezinteavizclelaaccstproiect:
Domnul Neculai Puqcagu - cotnisia buget - aviz tavorabil;

Dounul Radu l'udorcl - comisia culturi - aviz favorabil;

DotrrnulAclrianBourceanuconrisiajrrridicdavizlavorabil'
Domnul F lorin Adrian Ilopsa , ir-railrtc de a supune la vot am utt amendantctrt:

desligurarea acestui evenitnelt sA aibA loc in perioada octor-nbrie-noiembrie 2020 (sirnilar

cu pclioada din anii anteriori).
DolnnullonelArsene-Aminlelcs.Aceastaat.insenrnasdsdrinlrrnan.
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Domnul F lorin Aclrian I lop;a - Ba nu sdrim, anul trecltt a fost in octombrie-

rToiembric.
Domnul lonel Arsene - Anul trecut n-a fbst. Supun la vot amendamentul:

Cine este ,,pentru"?
Cine e ste ,,imPotrivil'?
Se ablinc cineva?

Cu 15 voturi "pentru" (Acatrinei Dumitru, AciocArldnoae Aure1, Agileanu Colneliu-

Lucian, Azoilei Licrdn.rioara, Banu Gabriela, BuhuEanu Bogdan, ciudin Mircea,

Durnitra;cu Dionisie, Hopga Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elcna, Nechita Marius-Mihai,

Lucaci Gabriel, Stavarache Valentin-Cor.rstantin, Stoica Mihai-Doru, Unguriarru Cristian),

16 votur.i ,,impo1rivd,, (Arsene lone1, Afloari Mihai, Andoni Dragog-Nicolac, Apostoae Ilie,

Boac[ Dan. Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduarcl, cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian,

Grumezescu Florin, Nistor olga,, onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion,

Luca Iulian) qi o ,,ab1inere" (Laurenliu-Cristinel Dulamd) amendarnentul nu a fost aprobat'

Domnul lonel Arseue - Vi supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?

Cu l7 voturi ,,pcntru" (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni Drago;-Nicolac'

Apostoae Ilic, Boaci Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Cosma Florin-Mihai,

Diaconu Adrian, Grurnezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcasu Neculai, Radu

Tudorel, Asaftei lon, Luca Iulian, l,aurenliu-Cristinel Dulan,i) gi 15 votuli ,,impotlivd"
(Acatrinei Dumitru, AciocArlinoae Aurel, Agileanu Corneliu-Lucian, Azoilei Licrdmioara,

ilanu Gabriela, Buhuganu Bogdan, Ciudin Milcea,, Dumitragcu Dionisie, Hopqa Florin-

Adrian" Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Lucaci Gabriel, Stavarache Valentin-

Constantin. Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), hotf,rArea a fost adoptatd.

XXII. proiect de hotirirc privind scoaterea din func{iune a unor bunuri:rflatc

in proprietatea Jude(ului Neam(.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s6 prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Dot.ttnul Aclrian Bouroeanu cornisia juridicd aviz I'avorabil'

Dotnnul lonel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hot[rAre:

Cine cste ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pcntrr-l' hotdrArea a fost adoptatd'

XXIII. proiect de hotirire privind aprobarea solicitirii de transmiterc a unui

teren din domeniul public al comunei Tazliu in domcniul public al Jude{ului Neam!.
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Domnul lonel Arsene - Rog con-risiile si prczinte avizele la acest proiect:

Dotlrnul Neculai Pusca;u - comisia bugct - aviz favorabil;

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;

DomnulAurelAciocArldnoaecomisiaul.baniSm_avizl.avorabil;
Domnul Adrian Bourceanu * cornisia juridicd aviz favorabil'

Domnul Ionel Arsene - Aici este vorba dc un proiect in care preluam cu titlu gratuit

de la comuna Tazl6u niste case de la o fundalie, pe care o sd lc folosim ca locuinle protej ate

pentru copiii cu dizabilitali sau adulti, sii vedem cum o lacem'

Vd supun la vot proiectul de hothrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,imPotriv6"?
Se abline cineva?

Cr-r 32 voturi ,,pentru" hot[rirea a lbst adoptatd'

XXIV.ProiectdehotirAreprivinddareaunorhunuriinadministrarea
Direc(iei de Administrare a Parcultti Na{ional Ceahllu'

l)omnullonelArsene-Rogcornisiiles[prezinteavizelelaacestproiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;

Dot-nnul Radu'l'udorcl - couisia culturd - aviz f-avorabil;

Dot-nnul Florin Grumezescu -comisia servicii publice -aviz favorabil;

DomnulAurelAciocirlsnoae_comisiaurbanismavizfavorabil;
Domnul Adrian Bourccanu comisiajuridicd aviztavorabil'

Dornnul Ionel Arsene - Vi supun la vot proiectul de hotdrAle:

Cine este ,,pentru"?
Cine estc,,irnpotrivl"'?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,Pentru" hotirAlea a l'ost adoPlatS'

inainte cle pu'ctul XXV (Proiect 4e hotirAre pentru modificarea ;i completarea

Hotiririi consiliului Judefean Neam{ nr.36/2018 privind atribuirea si incheierea

contractului ,,;)elegarea prin concesiune a gestiunii unor activiti(i componente ale

serviciului de salubrizarc a uniti{ilor:rdministrativ-teritoriale mcmbre ale Asocia{iei

de Dezvoltare lntercomunitar[ ,oECONEAMT" din Zona 2' 'Iude(ul Neam0

reprezenrantul S.C. ROSSAL S.R.L. Si-a cxprimat dorir.r{a sd-i aco|ddrn cdteva minute Vd

rogl
Doarnna Iulia Ftavrici Bund ziua! Mi nurnesc Iulia Havrici ;i sunt reprezenlantul

S.C. ROSSAL S.R.L., operator dc salubritatc pe Zona 3'

Atn supus atenliei dumneavoastri o moclil'jcarc a fal'ifclol' pentt'u serviciul pe care il
pr.estAm si aceste taril-c au fbst conforln Orc'lor.ran{ei 7112018 (OrdonanlS de Urgerl{l nr'

7412018 din 17 iulie 20 l8 pentru modificarea 9i cotnpletarea Legii nr. 21112011 privind
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fegimul deEcurilor, a Legii nr. 24gl2}l5 privind modalitatea de gestionare a ambalajelor qi

a ie;eurilor de ambalaje Ei a Orclo,anlei <1e urge,la a cuvernului nr. 196/2005 privind

Foniul pentru mecliu) au fost l-undamentatc conform celor legale'
pornind 6e la tarilele iniliale, de la licitalie, ca1'e a fost in 2016, acele tarife au Ibst

fundatientate pe doui tipuri cle utilizalori: casnici qi agenli economici (utilizalori non-

casnici). Ordonanla 74 a venit cu modifiodri la aceastd fundamcntare qi s-au lundarnentat

tarife pe tipuri de deqeuri: r'ezidual qi reciclabil.
La taritble pe tond la prirna fundamentare pe care aln ef-eotuat-o pentru populafie cra

in jur cle 200 lei,, vorbim di Zona 2 acum, pentru ci aceasta este in discufie, iar pentru

agJnlii economici tariful pe zon6 cra de 344 lei, impus prin ticitalie, ceea ce.a insemnat cd

u!"n!ii ."ono,rici suportau pre! clin partca populafiei, deci ca aceasta si nuaibi trn grad de

s;fpoitubilitut. foarle crescut, atunci pe searna agenlilor econott-tici s-a hcut acest prct

stabilit prin licitalie. Dcci nu a lbst licitat ci a fsot stabilit prin clocumentalie.

in u.-u apariqiei Ordonanlei 74 am pri,rit de la Ministerul Mediului o serie dc

recomanddr.i care vizau tocr-nai aceast[ discrepan{a sA nrt tttai existe intl'e populalie;i

agenlii economici s-a lbcut un talifunic pe ton6, pe zoni, in care am inclus toate cheltuielilc

alerente acestui serviciu: oolectarc, tlansport, sortare qi depozitare la groapa/dcpozitul de

la Girov.
o s5 md intreba{i cle ce cra 2,30 lei /perosar-rd in 201 7 cAnd am incheiat noi contractul

si de ce este l0 lei acull. vorbim dc rural sau in urban era 5 lei qi acum cste 1l lei Pentru

cd atunci cdnd s-a stabilil acei 2 lei, in prin.rul rAnd era subvenlionatd poptrlalia prin acest

taril pe sean-ra agenlilor economici, iar in al doilea r6nd, populalia, ir-r docun-rentalia

prezentat6 1a liciLlic era statistic luatd din 2009. Practic cAnd a,-. inceput executarea

serviciului am constatat cd acea populalie de la 100.000 cra 60.000 de fapt la nivelul Zonei

2 si atunci sigur cd acelcaqi cheliuilei pe care noi lc-arn prognozat pentru 100.000 dc

utilizatori. cind am intAlnit 50.000 efectiv, nu mai erau veniturilc care au fost inilial

prognozate.
Accsta a lbst un criteriu. Al doilca criteriu: in prirna documentalie cAnd anl liout

acel tarif 1a licitalie am fbst nu obliga1i, pentru cd asta e (...) prin documentalia de licitalie

40ok dinacele vcnituri avcam venituri din acelc materiale t'eciclabile pe care le valorificat-u

Deoi clin toate relolosibilele (hArtie, cafton, tot ce se cheami material rcciclabil) noi trebuia

sh-l colectdrn dir-r zona de operarc, il vincleam qi oblinearn acele venitr-rri care reprezentau

40% . Efectiv s-a oonstatat cd nu existi accl 210%, dupi un an de operare, de acum dtrpd 3

ani de opcrare nu avem acel 40% venituri, iar in noua fundamentare a tarifului nu mai

exista aceste venituri. De ce? Pentru ci s-a thcut tarif separat pe degeuri reciclabile. Dupd

curn ali v6zut e 400 sau 500 de lei qi 1000 lei tona de deqeu reciclabil care, o s5 m[ intrcbali

de cc e asa mare diferen{a ce laceli de la 500 la 1000 de lei? in primul rind se face sortarca

acelr-ri degeu, noi il colectim din zond, de la oraq de la comune'

Domuul Valentin Constantin Stavarachc - Ficeali qi inainte !
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Doamna Iulia Havrici - F[cern si inainte clar nu achitam tarif, era in gur.roiul

menajer., in gunoiul rezidual. Accste venituli, aceqti 1000 lei pc care i-am fundamentat

conform ordinului Ministrului Mediului qi nu exista niciun fel de' ne-a venit o matrice si

noi acele cheltuieli si le spunern aqa sunt aceleaqi chcltuieli pe care le-am avut in prir-na

Jo.u,r.ntuli. exccptAnd cheltuielil. cu salariile carc de-a lurrgul timpului din 201 6 au avut

evolufia pe care au avut-o, taxa de la Girov cale a clescut qi acea contribulic pentru

econor-n ia circularh care incepAnd cu 2020 este de B01ei /toni'
Dc ce este asa de ,nult tona de reciclabil? Deoarece conform Ordonanfei 74

cxisti contract incheiat deja cu A.D.l. ECONEAMT, existh organizalii care impte rr.rer.tteazd

obligalii produc[torilor. de dc;euri de ambalaje. cu alte cuvinte noi facturam sau acea trtic

de lJi pe tar" noi colectd,.r o tond de material 
'eciclabil 

de la cotnuna

Domnul Valenlin Constantin Stavarache - O incasali !

Doamna tulia Flavrici O incasirn' Transmitem lui A'D'l' E'CONEAMJ ce

cantitate de de;euri am valoriticat, aceasta ir-r virtutea contractului pe care-l are incheiat cu

aceasti organizalie care se nun'regte o.I.R.E.P. (organizalia dc Impletnentare a Rdspundelii

Extinse a Producf,torilor) incaseaza bani, iar acegti bani ajung la comuna respectiva sau la

oras sall la populalie se restituie acele sume pe materialele reciclabile, de asta lumina

Ordonanlei 74 este si se colecteze sclectiv gi separat cit mai lnult pentlu a oblinc reduceri

de cheltuiali dupf, ce se face valorifical'ea acestor degeuri'

Domnul Valentin constantin Stavarache -o intrebare: deci dulnneavoastri luali

1000 de lei pe tona de reciolate care vin la dutnneavoastrd

Doamna lulia Havrici - O vindem

Domnul valentin constantin Stavarache - o mai vindeli odat6 9i mai luali nigte

bani.
Doamna Iulia Ilavrici Nu ludm niqte bani,, nu lu[m noi nimic'

Domnul Valentin Constantin Stavaraohe P[i cine ia?

Doamna Iulia Havrici Acesti bani dupd ce ii ia A.D.l. ECONEAMT ii dd inapoi

primariilor care au colcotat la canlitalile cfectiv sorlate gi valorificate.

Domnul Lucian corneliu Agdleanu - $i cite primarii sunt de acord cu creqterea

prelului in zona dumneavoastri de operare?

Doamna Iulia Havrici Toate primariile. Pc Zor1a 2 toate au aprobate tarifele, pe

Zona 3 este una sit'tgut'i (RauccEti) carc nu are aprobat tariful'
Domnul Valentin ionstantin Stavarache o altd intrebare. De ce este ttrai scumpS

colectarea la rur.al decat la urban? Aveli mai condensat elernentul de

Doamna Iulia Havrici -Crede{i?
Domnul Valentin Constantin Stavarache Nu qtiu, [a urban nu?

f)oamna Iulia Havtici Eu vorbesc de rural' Sti{i ce inseamn6

Domnul Valentin constantir-r Stavarache - E mai ieftin la rural decdt la urban'

Doamna Iulia Havrici - Nu gtiu s6 vd spun acum'
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Domnul Valentin Constantin Stavarache - Dar vd spull eu'

dumneavoastrd.

scrie in materialul

Doarnua Iulia Havrici - Da, se poate sA

Domnul Valentin Constantin Stavarache Avea logici invers, din punctul mcu

de vedere, dar nu tnai couteazh, v-am it-ttrebat'

Doamna Iulia Havrici -Exista nigle documente,, nu pot s5 v6 rlspund, pentru c5

este o intrebare strict
DornnulValelrtinConstantinStavaraclreotonddedeqeurir-ruconteazhdecare

la un bloc cu 3 scar.i cu 4 etaje, l0 etaje, depindc, c1e la un punct plecand la celilalt umblali

l0 kilonretri spre excrn Plu.
DomnulEduardCorduneanr"t.oshvirdspundeudacdlruv6supdrali:larulalse

merge oclatd pe siptin'rini c1e llecare UAT, la rural se face (neinteligibil)
' 

Domnul Ionel Ar.sene - chestiunea este in oglind6 ca la Piatra-Neam!

Domnul Ecluard corduneanu- Dar v-am r[spuns, e o cl-restic de ritmicitate

Don-rnul Ionel Arsene - Adica nu e altfel qi eu alr v'azut la Piatra-Neamf revolta

dou-rnului prir-r'rar cl-ritic qi a vcnit al'gumentat pe bund dreptate c6 este ordonan{a

Guvernului, sunt bani care merg la Guveur, am inleles, s-a votat. Este fix in oglindd'

Dornnul Valcntin Conitantin Stavarache - Cum am spus 9i la dezbaterea

Dorr-rnulFlorinAclrianHopsa-CutnauvotatconsilieriiiPSD?
Dornnul Eduarcl Cordur-rcanu - in ogtindd. Nu.rai bi,e in oglindi. Asta inseamnd

in oglindd.
Domnul Valentir-r Cor-rstantin Stavarache - Cum am spus si la dezbaterea pe care

arn avut-o pe 22 ianuarie 2020

DonrnullonelAlsencAdouaoar6auvotat.Primadatdafostaga.
DomnulValentin Constar-rtin Stavarache - Cuantumul prelului este n]ult mai rrult

din punctul rneu cle veclere decAt ni l-a!i prezcntat dumneavoastrd adcd de la 2,30 lei ;i pdnd

la l0 lei sur.rt 3000%.

Doamna Iulia Havrici Dotnnule consilicr, nu aqa trebuie privitd problema'

Acolo a fbst un pre! tundamentat pe o anr.rtnita rretodologie, iar acum s-a schimbat

mctodologia d" cul"ui, deci agentul economic, notr casnicul nu mai supottd acea plesiune

de pe pop"ulalie. S-a ficut un frcl unic. Nu mai existf, s6 pliteascd agerltul e.cononic

Domnul Lucian coineiiu Agdlear-ru - Daci;i bencficiarii serviciilor acceptl si

prelul care este recomandat cade in sarcina noastrd si
Domnul Ionel Arsene - Nu-i, pentru cd ei deia pldtesc'

Domnul Mil-rai Doru Stoica - Domnule preEedinte, dac[-mi permiteli. eu n-allr

si vd dau exemplu de o comund chiar din paftea PSD, cale al'e un bttget dc 1 900'000 lei

venituri din taxe ;i impozite Ei 50% din veniturilc acelui IJAT, adicf, jumdtate se duce in

zona aceaSta I desctr |ilo r.
Domnr-rl Ionel Arsene - Nu exist[ asa ceva'

Dornnul Eduard Corduncanu Nu exist6 taxa'
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Domnul Ionel Arsene- Nu sunteli inforuat, ca sd nu zic altceva'

Dotnnul Mihai Doru Stoica Ba sunt fbarle ir-rformat'

Dorlnr-rl Ionel Arsene Nu exista a$a ceva. Astizi discutam cu primarul de la

$telan cel MaIe, puteli verifica informalia pentru c6-l cunoagteli qi vorbili cu el' el a spus

a|a: eu anl lacut in felrrl urrrldtor: am lbcut o taxd pe an de fiecare gospodirie, 60lei/an ceea

ce inseamnf, daca mi cluc gi socotesc 4lei/lund cle gospoddrie si lac colectat'e selectivh

prin.ra n.rarli din lund colcctez doar pet-uli qi gunoi menajer, adici cl s-a incadrat in aceastd

chestiune. Asta v6 spuneam, pentru c[ noi arn licut in 22 ianuarie 2020 o qedinla de lucru

la scdiul Consiliului Jud"1ean, i,]'rp..rni cu colegii noqtri consilieri judeJeni care au vcnit,

Jar a1i avut reprczentanli prin domnul Stavara&e, cloatnna lsciuc si domnul Ncchita si

ALDE a l'o st prczent, don.rnule Ungurianu a1i lipsitl
Domnul Cristian lJngurianu - S-a schimbat ora intempestiv ai putea spune, s-a

:chirnbet ora ctr bune intenlii
Domnul Ionel Arsene - Ar fi fost bine sd fili. La aceastd qedin!6 to{i operatorii

qi cei care opereaza g|oapa gi cei care colecteazd au rispuns la toate intrebirile' Eu arn qi

ib"rt p.oc"r-uerbal, vi l-a,-r gi transrnis, am zis c[ am li,rurit-o. O lud'r iar de la capdt?

Dar in stilul acesta nu ajungem nicdieri. O sd ne trczitn intr-o zi cd Guvernul Ron-rdniei nc

lace o notihcare in urr-na notilhc[rii pe cale o sd o primeascd ei de la l]niunea Europeatld'

dc la Cornisie cd intlim in inlrigemcnt si eu vi spun ce se poate intAmpla: Guvernul sigur

ci in momentul in care intr6 in inlrigement se indreaptf, impotriva cui? A judeprlui Neam!'

.fudelul Neam! irnpotriva cui sc va indrepta? Pentru cd e vot'ba de o sum6 de 100 qi ceva de

milioane care au ibst cheltuite pentru gioapa de gunoi, pentlu tot cc a insemnat sistemul

de colectare a deqeurilor in jucleprl Ncarnl. Sincer eu n-ai vrea sd md trezesc c[ p1[tesc de

la pensie, n-as vrea. cleea ce-eu vi spun cd ue putem duoe acolo continuand sd o lergivcrs[m

aqa, sa o !ucam politic, putcam shojoc qi eu politic panl la toamnd la Piatra-Neam! dar am

,i. .a oaota pot si o I'ac clar apoi,'r. rita- apiicat Ei apoi veden.r daci e corect, dacd e legal,

e necesar, da, o laccl,r. s igui j ucali-o cum vrc{i, eu vi spun' noi am liimurit-o' domnule

Stoica. De cc n-a{i venil p;22 aici sd stdm 3 orc 9i si b6zAirr oaucnii acegtia la cap'

Domnul Mihai Dorr-r Stoica Durnneavoastri abordati tema accasta pelrnanent

politic ca qi la Porli, c6 nu dorin noi por{i la intrarea in jude1. Dorin.r, dar cu ce ple!' A9a e

qi cu asta. N-are treabd una cu alta.
Do[rnul Ionel Arse[re Pdi prelul il faccn.r r-roi? Prclul il fac cei care l'ac SF-urile

Dom,ul Mihai Dor-r.r Stoica il fac dupa comand6, domntlle pregedinte !

DomnulValentin-ConstantinStavaracheOpoattsl0miliarde?
Do,,rnul lonel Arsene - Nu, cornanda e doar la SRL. Aici la noi e cu bani publici

ne cam gAndin-r cu comenzile.
Dotr-rnul Mihai Doru Stoica - Cunoaqteur'

DomnullonclArsencN-aqvreashintrdt-t-rinpolelnici.Amvluts6viexpun
unde poatc duce accasta chcstiuue gi mi-am licut datoria de om infbrmat, pentru ca sunt

preqedintele consiliului Judelean sf, vd spur-r unde putem a]unge. Sigur', dut-nneavoasttd o
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sA votati aEa cum o sd considerali. E o chestiur.re pe care tot o jucdm, ping-pong, in condiliile

in care beneflciarul e dc acorcl cu prclul, l-a acccptat, il practici, de ce ne punern noi cant?

Domnul Eduard Col'duneanu -Zctna 2 100o/ol

Domnul Mihai Doru stoica - Primarii ne-au dat-o nouf,'

Domnul Ionel Arsene -Nu, primarii au fost toli de acord, altfel nu-gi dadeau

acordul in intdlnirile pe care le-am avut
Domnr.rl Mihai Doru Stoica -Ei au inteles, au lundamentat'

Domnul Ion Asaftci - O si am rugit-nintea la dumneavoastrd si iau cr-rvdntul !

Dornnul Ioncl Arsene - Va rog, domnule vicepteqedinte !

Domnr,rl Io1 Asaltci - Problen-ra este destul de delicatd qi cred eu ch e foarte

important si ardtdm cetdlenilor un aspect eser-rlial: unde-i lege nu-i tocmeald, esle o primi

problema. Adoua chestitine loalte imporlantd este ci noi din punct de vedere institulional,

df,m u1 vot fbrmal. De ce spun asta: pentrll cd UAT-urite, primlriile, consiliile locale au

aprobat scun-rpirile respective qi sper ci sul-rteli de acord. Eu r-ru plcdez pentru scuurpirc. eu

v6 spun doar iaptul pentru cd ALDE s-a opus cAt a putut acestol sctrrltpiri gi ne vom opune

in contitruare in condiliile in cate nu vom intelcge la adevdrata logici ceva.

Dcci, repet, ptimEriile au aprobat aceste scumpiri consiliile locale, iar noi la

aceastA ord repet, dim un vot fbrmal. Cu altc cuvinte atrag atenlia asupra unui aspcct, fie

cd place salr 1u unora sau altora dintle noi: oameni buni ridic o problemd esenliald cetSlenii

tretuie sd cunoascd Ei s6 fie informali corect ca si nu fim noi, Cor-rsiliul Judclean cd at-n

scumpit aceste tarife. Eu cred cd este foarte ilnpoltant pentru cd sigr'rr daci atirmalia ajunge

distorsionatd se va sptlne iatd ce lac acolo la Cor-rsiliul Judefean, au scumpit, scumpesc

mereu, asta qtiu sn facd ei acolo, ori noi trebuie sd dovedim cA suntem al[turi de cetdleni qi

cred cd am dovedit-o cle foartc tnulte ori din acest purrct de vedere. Dao[ apare insi o
realitate obiectivl asupra cireia noi nu ne putem opune aqa cum v-am precizat si n-rentionat

pdnd acum c6 iat6 primiriile au licut qi practic au aprobat aceste scumpit'i, nu inleleg care

este rolul nostru dec6t de a da repet un vot formal. La ce ne opunem? $i repet: oatneni buni

nu sunt pentru scumpiri dar trebuie sE vedcm pdnf, unde putem qi de unde incepe lcgea sau

cum aplicim legea corect pentrr-r ci estc vorba de inlrigement precum qi de alte chestiuni'

De cc am ridicai o asemenea problern6? Pentru cd vreau sd o l'og pe doatnna de

la SC ROSSAL SRL care este prezenti aici, sI r.re explice mai an.rinunlit Ei sd expund

popr,rlaliei, celalenilor cum se intorc aceste sume la prirndrii inapoi qi pc cale de consccin{d

t"ialeanrrl la un moment dat, poate fi scutit de costul acestor deqcuri sau de colectare a

acestui gunoi rnenajcr. in cAt timp qi ce se poate l'ace din acest punct de vedete. Vd ascult,

doamn6l
Dornnr-rl M ihai Doru Stoica - Domnule vicepreqedinte, cu tot respectul dar noi

avem o entitate A.D.l. ECONEMJ, ei apara interesele UAT-urilc qi implicit a cetdtenilor,

dun-rneavoastri cere{i chcstia aceasta ut-ttti prestator?

Domnul ion Asaltei Nu nr-a!i in{elcs.
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Domnul lonel Arscne- Domnule stoica, A.D.l' ECONEAMT si cu UAT-trrile

au aprobat. Noi suntern aici ca un f-el de notar, adicd dupd ce au aprobat ei' 
^

DomnulMihaiDoruStoica-Bundarexplicafiileaoesteasunteliimpotrivis6lc
prirnim de la A.D.l. ECONBAMT?

Domnul lonel Arsene- Avem reprezentanli de la A'D'l' ECONEAMT?

Domnul ton Asaftei- Am o rugdmitrte, domnule Popescu, pdnd si argumentali,

ascultati-o pe doamna de la SC ROSSAL SRL cum explicS cetdlenilor ceea c.c inseamnS

colector intr-o asemena situa{ie, cum si iu cc uanicrf, se intorc citre UAT-uri 5i cetafeni

acegtibaniinreciclareaselectiviqiv[rogsf,ospunelidumneavoastrdgiapoidorrrntrl
Mihail PopescLl poate expullc oe vrea dumncalui. ca s5 in{eleagi si dor-nnul Stoica despre

ce este vorba.
Dotlnul Mihai Doru Stoica - Eu inlcleg fbalte binel

Domnul Eduard Cor<luueanu - Bar.rii prin A'D'I' ECONEAMI'vin'

DornnulMihaiDoruStoica-N-aminleleseu,dcastanu?PSidacf,vinprin
A.D.l.ECoNEAMI.lasa|i-ipeeisdvorbeascdsh-nriexplicern[carpreviziolratin
motnentul acesta daci ne df, sau nu o suu6'

Dorr-rnullonAsaftei-DomnuleStoica,n.anrmelspeideeas6lruldsdms6
vorbeasc[ repr.ezentan{ii A.D.l. ECONEAMI, am cerut efectiv unui colectot' s6-si spuni

prn.,rf,l"r"de..casiinlcleagaqicetileanullacarenuajungeA'D'l'ECONEAM'f'ci
colectorul. V[ rog, doamnll

DoamnalrrliaHavrici_Da.,domnuleviccpresedinte!Noiprcstdmserviciulde
colectare qi transport al acestui deqeu leciclabil, pentru c[ in disculie este acest deseu

reciclabil .u.. p.in valorificarea 1ui oblinern venitLiri, bani care se iutorc la I'JA't'-uri qi ta

populalie. coniractul cu acest o.l.R.E.i. care face aceasta valorificare pina la urmd o are

A.D.I.E'CONEAMT,iarbarriidelaaceastdasocialieajr.rnglaprimhrii.Noi,SCRoSSAL
SRL prestdn-r serviciul de colectare, tl'allsport qi sortare'

DomtrullonAsaltei_ir-r-cazulacesta,irrtrebirnpeceidelaA.D.l'
ECONEAMT ir.r cAt timp ajunge la cet[lean

Do,rnul Mihai Don-r Stoica Dur-nneavoastri v-a!i exprimat greqit, sunte{i intr-

o eroare.
Domnul ton Asaftei - Nu sunt ir-r nicio ..ou.". in cAt timp ajung banii la

cetatean?
Domnul Mihai Doru Stoica - Prestatorul are problemcle lui cu salarii, cu

consumuri, cu toate alea! Nu plestatorul trcbuie s6 explice acele sume care se t'eintorc prin

rolul acestui O.l.l{.E.P.
DomnullonAsa|tei-Dot,trnu]estoica,stitlCeamcerutsiebinec6s.alicut,

iar eu il inrreb acurn pe leprerentantul A.D.l. ECONBAMT ir"r cat timp ajung acesti bani

la cetitean, ca cctilcanul .6,.', ,,ni simti in propriul buzunar pt.elul acestei colectdri? Asta

intrcb eu.
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Dotnnul Mihail Popcscu (reprezentant A'D'l' ECONEAM'I-) - Banii ajung la

pri,.ririi. Noi a.r-r semnat cor-rtractui l,ni ctt o organizalie din Bacdu, sllnt vreo l2 uniliti

(rreinteligibil) Ministerului Mcdiului.
Domuul Mihai Doru Stoica -Le avizeazd'

Domnr-rlMihailPopescu-Allsetlnatdoarpctrtruzoneleltndesuntvotatein
adunirilc generale tarifcle, adicd pentru Zonelc 3 qi 2'

ii rno,rcntul in care raportlrile pleaci spre accste O.l.R.E.P.-uri noi le facel,t

facturd pe cantitalile l.aportate, acceptatc pentru c5 aten{ie lnare deqeul reciclabil trebuie

si 1le de calitate, nu lrebuic sd fie iniestat, sd nu fic carton amestccat cu ceva menajet'saLt

produsc petrolicre sau cu altccva;i in nlomenttll in care am licut llacturd banii intrd in

contul nostru si noi il redireclionim ir-r baza unor anexe pe cantitAlile lapoltate pe fiecat'e

t A I-. E loartc sirttPlu
Domnul Ion Asaftei-De chtre fiecare prirndrie, pelltru ca uu toali lumea qtic ce

inseamn6 [ ]AT.
DomnulMilrailPopectt-Legeaeintratdinvigoarcculianuaric2020,abiaam

seunat contractual cu primul O.l'R.E.P'
Domnul Ionel Arsene Domnule Popescu, cred c6 problema e in I'elul urtnator:

cred ci prestatorii trebr-rie sh lacd r-rn elort si 1-aci o campanie de inlorrnare gi de educare a

populatiei pentrLl a lace colectare selectivd. Pentt'u ci clacd reuqitn sd facem asta si nu

iri"g ,a o iaceli intr_o luni, doud, trei asta se face in timp qi la un ,ro,rent dat omul va;ti

dacdofacelipezile,cZrolacelipediferitecontainere.$idac6oameniivor.irrvilasdfacf,
selectiv dcpunerea aceasta a de$curilor eu zic cd la un motnent dat vou t'eu5i ca mare parte

din banii acegtia pe care ii suporla UAT-ul sf, se intoarci prin A.D.IECONEAMJ' Asta

cr.ed cd lrebuic si tbceti, si fie un e lort din partea clumtreavoastrd, cel al agentulr-ri

comercial si chiar pAnd la urn.rd qi prin A'D I ECONEAMT'
Doamna-luliaHavrici-Da,domnulepreqedinte'amlicutEilnaifacern'
l)omr]ulMihailPopcscu-A{ipurrctatloartebinesinoicarereprezcntam

intereselc aclionarilor, aclicf, a tuturor 1.lAT-urilor avem menitea s6-i verificdm pe

ofe.atori. Asta uo,.r., face ;i putern sa-i sprijini,.r i, campania asta de informare qi eu i,ri
piopun se facem chestia asta. Vi tnullur-nesc !

Domnul lonel Arsene Daci mai e ncvoie de alte lin-ruriri? Va rog dornnule

Stavarache.
Donrnul Valentir-r-Constantin Stavarache - Mi-a lurat ideea, asta am I}icut noi la

dezbater.ecdndallfostindatacle22ianuarie2020.Mullun-rirrr!
Domnul Ionel Arsene invSll intotdeauna alrr de inv[lat de la toatd lurnea!

I)ornnul Valentin Constantit-t Stavarache - MI bucurl

Domnul lonel Arsene - VI rog domnule Hop;al

DorrrnulFlorin-AdrianHopqa-Vreausivorbescatdtdesprcproiectulacesta
cAt Ei despre celelalte doui zonc. Adicd Zona 2, 3 qi '1.'l'arifele propuse sunl niqte cifre

exactc: e stabilil 9,57 lei pentr.u o anumitd categorie. Din expunet'ea dc rnotive, din nota
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de fundamentarc, clin toate clocumentcle carc stau in spate ni se lace o.ingiruire de

documente dar nu t-ti se explicd in mocl cxact c ut-t-t s-a fonnat acest tariL La ptoiectul XXIII'

la Depnzitrl jr-rdelean de degeuri cine gestioneazl acolo S'C ECOSIJD S'A' exist[ o

delimitarc clara, adic[ spune fbrma actr_rala, fornra propusi, adici 
_ 
spune 

. 
exact toate

cheltuielile care sunt in tbrma actuali qi se vede exact difcrenla de unde provine, adicd se

vedc foarte clar, pe cdnd la Zona 2.3,4 e doar o ingiruile de acte'

Dornnul Valentin constantin Stavarache -$i nigtc argumente generalc in sensul cd

s-a scurnpit motorina, s-a scutnpit (neinteligibil) salariilc

Domnul Florin Adrian ilopqa (neinteligibil) corrbustibil gi lubrehanti, atata' NLr

spune cat sunt astdzi costurile cu combustibilii gi lubrefianli si cdt o si fie in lelu[ in carc

,o,"ip.inmajorareatarifelor.Adic[nusevedeloarteclar.Sidcaceeaeuosdamtltl
arncndament, le luiln pas cu pas. LaZona2'

DomnullonelArsene_Staliunpic,maisuntavizelclacomisii,maifacelnunplc
de dezbatere, cA poatc ne lum it-tdt-t-t '

Doamna Iulia I Iavrici - Dac6 imi dali voie! Asta spuneam de la inceput:

n-retodologia de fundarrentarc a acestui taril's-a modificat prin ordonanfa 74' Deci n-atn

;il; licem prel vech|" pre{ nou pentru ci cel vechi era fbcut pc cele doud tipuri de

utilizatori casnici qi ron *.ni.i, iar pre1ul nou confomt orclonanlei este pentrlr rezidual si

reciclabil. Deci s-a moclificat rnodul de a fundamenta accste tarife' De asta nu putem avea

ce-a 1'ost vcchi gi ce e nou.

Domnul Valentin Constantin Stavarache- Am mentionat qi acum la dezbaterc

DotntlulFlorinAclrianHopqa_Decinupr.rtelispuneacumc6PSD-ulaguvcrnat
in ultinrii 4 ani si tariful la gunoi dc,1a 2 lei si ceva, e 9 lci Ei ceva. S.a scumpit de 4 ori.

Doamua Iulia Hai'rici - Dotlnule consilier, era 2 lei cdnd populalia 7'onei 2 era

de 100.000.
DotrrnullonelArsene-Nu,dorr-rnulellopqa,r-r-areniciotreabdcuPSD-ul,c6

nLl sculrpegte, uite o spun eu nu PNL-ul scumpeEte gunoiul' aEa sunt nonrrele qi asa este

ordonanla.
Domnul Florin Adrian Hopqa Dar carburanlii au fost ieltinili'

Domnttl Iouel Alsene - $i nu spun nici dupi aceea cd PNL-ul'

Domnul Valentin Constantin Stavarache- Doatnna spunea mai devreme ca sunt

anumite costuri carc au crcscut respectiv 80 lei, 100lei

Doamna Iulia Havlici -in afard de salarii

DomtrulllorinAclriar-rFIopga-E'nergianus-ascumpitdc4ori,combustibilul
nu s_a scumpit <1e 4 ori, r-r-rateriile priir-re nu s-au scumpit de 4 ori, piesele de schimb nu s-

au scumpit dc 4 ori, salariile n-au crescut de'l ori!

Drtmnul Ionel Alsene- 80lei este doar taxa

Domnttl Mihai Doru Stoica Stirn, i-ar-r-r dat deoparte'

DomnulValentinCotrstantinStavar.ache-Dardela200leilaB00lei/tonadacd
scazi 80 lei, r.[min inci 520 spunefi-mi si mie aceia cutn au a.iuus acolo, asta estc disculia!
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Domnul Ionel Arsene -Ave{i acolo.

Domnul Valentin Constanlin Stavaracl-re-Nu avelr, este doar o chestie generali'

Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu existal Este doar o ingiruirc de acte norntative,

plus cheltuiclile pe care 1e au.

Domnul Valentin Constantin Stavarachc -Nu avem colectirile, impactul la

DoamnaluliaHavrici_Noiv6plltempuneladispozilietoatidocumentalia,deci
putern I'ace treaba aceasta. Aducetn toate dosarele,, puneln toata documenta{ia pentru cd s-

a lucrat pe prelul vechi qi nu s-au licut n-roclificiri decdt pe aceste elet.nente de care vd

spuneam: .ulr.ii 
"ur. 

au lbst de-a lungul 201 6 de cdnd s-a licitat

Domnnl Valcr-rtin Constantin Stavarache CAt au crescut, doamni, salariile?

Doamna Iulia Havrici -Dor-nnule consilier, nu pot sa vd spun acum cat au crcsout

pentru c[ nu Ie atn in cap toate astea.

Domnul Vnlentin Constantin Stavarache Dar eu asta voiam si qtiu. Aveli salalii

de pAn[ la 4000 de lei?
Doat-nna Iulia Havrici - De la Ministerul Mediului am primit o tnatrice care a fost

populati cu acele elemente care au crescut. Deci n-am modificat nimic. S-a modificat

*odulitut.u de a lundamenta acest tarif. Nu putclll compara 2 lei cu 10 lei V-an-r spus de

ce. Pentru ci era 2 lei pe persoand cAnd erau 100.000 de utilizatori s-a ai ur.ts din practicl

la concluzia c[ popula,tia comunelor 9i a judelului nu lrai este cea din 2009 oare a fost

prin:a in doctttnentat ie.

Domnul cristian Ungurianu - Atunci qi gunoiul este mai pulin cantitativ.

Doatnna Iulia Havrioi - Normal cd este mai pulin cantitativ'

Dornnul Bogdan Onu - Da, dar masina consumi la fel'

Dornnul lonel Arsene - Aici cste ca la TROLFIIBLIZIIL S.A: trolecle noastle

merg cu 2 caldtori (neinleligibil) de nu mai pot, iar aqtia privalii care vin.cu 2 minute mai

,"p.i" ,. bagi inainte qi irerg cu microbuzcle pline' Aqa c ii aici Ei oricum plimbd

rnaqinile alea da. clacd nu au gunoi el tot cheltuie banul cu maqinilc'

Domnul Neculai puicaru -(neinteligibil) aproapc la.iur]itate ii ur.ra qi alta

DonrnulCristianUngurianu_$tilicepoatesdobservedot-nnulepreEedintcoineva
obiectiv din afar'6? Prelul a crJscut c1e 4 ori, asta observd (neinteligibil) restul sunt un fel de

taxe mascate care se duc la stal la autoritatea local[. Totu$i putcln trage o concluzie logicd

si evidenta: practic licitalia s-a linut dupd nigtc condilii, dupi un caiet d.e.sarcini. ori astazi

obiectul accstei prestiri este altul, eu zii cd n-ar Ii deplasat sd se rcfacd licitalia in condiliile

in legislatiei actualc. Faceli cruce gi aga ;i a;a. vorbim despre altceva, e altceva. Poate astazi

vine un prestatol care oferd alt pre! in condiliile astea'

Domnul Bogdan onLi - Domnule consilier, qtili cum este? si o poate conflmra

colegul Boutccanu. Exact ca la alcool inainte cra 0,,1.0,8 acurrl e 1,6 s-a schimbat

r-nodalitatea.
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DomnulCristianUngurianu.Nun,rdpricep.Accizclemergir-ralt6partenr'rla
Consiliul .ludetean. Gunoiul ie prodrce local, alcoolr-rl e apanajul altora' c alt obicct, licitalia

este despre a1t obiect.
I)omnul Ionel Arsene- F,ste o idee foarte proasl6!

Domnul Cristian Ungurianu-Nu Etiu, gdndi!i-vd!

Domnul Ionel Ameri- Daca mai aveli intreb[ri, haideli totuqi s[ limurirn ]ucrul

acesta pentru cd vreau sE rezolvlur odat6 povestea asta sd ne-o ludm de pe cap pentrr"t cd

starn si () lunginr.
Domnul Valentin -Constantitr Stavarache- Deci ca sd facem o relalionare, not nu

suntem impotriva scumpirii, arn inleles, suut anumite chestii care s-au modificat, dal totuEi

nu am llost convingi ci prelul actual este cel corect'

Domnul Dan Boacd - Primarii au fost convirtsi'

Domnul Valentin -Constantir-r Stavarache -Primarii? Vreli sd ne oprim in disculia

aceasta sau continudm'?
Domuul I'cluar<l Corduneanu - Pre{urile sunt depuse din rnaltie'

Don-rnul Ionel Arsene- Domnule Stavarache nici noi nu an] fbst 1000/o convinsi dar

stiam c6 trebuie perltru cl aga c legea, la Piatra-Nearn! a ieqit domnr-rl primar chitic qi a

explicat revoltat pe bund dt'eptatc, l-am inleles. Credeli cd domnul primar Chitic a f'avolizat

pe cineva?
Dolnnu1 Florin Adrian Hopqa - Ei, Doamne l-ereqte!

Domnul Ionel Arsene intleb si cu aEa!

Don.rnul Flolin Adrian I lopqa E ritn,icitatea tnai mat'e'

Domr-rul Ionel Arsene - Nu cred cd a favorizat pe nimeni'

Dornnul Florin Adrian LIopga - Normal !

DornnullonclArsene-Ntt.c6nucrecl,suntsigurcleastapentruciunde-ilegenu-i
tocrneald! Dacf, mai avem disculii pe subicct, daci nu

Domnul Florin Adrian I lopga - Am at-nendament'

Dom,ul Ionel Arsene -t-eaiut sd trcc de conrisii. Rog cornisiile sd prezintc avizelc

la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcagu - con.risia brrget - aviz favorabil;

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz 1'avorabil;

Dotnnul Florin Grutnczescu -cotnisia scrvicii publice -aviz lavorabil;

DomnulAurelAciocArlinoae_conrisiaurbanistl_avizl.avorabil;
Domnul Adrian Bourceanu comisia juridica- aviz favorabil'

Dotrrnul Ionel Arsene- Amendametul, dornnule Hopsa!

DornnulFlorinAdrianHopqa-Toatetarifelecareaufostpropusesdfie
dirninuate cu 25%o.

Dotntrul Dan Boac6 F undamentarel

Domnul Florin Aclrian-Hopsa Practic nu at-u o fundamentare clar6! Acesta imi

este amendamentul !
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Domnul lonel Arsene -Fr.rndamentare !Nu putern aga. $i eu pot ver-ri aculn, domnule

eu vreau cu 33%. Dar ce ce? Pentru cd a$a vreau eu.

Domnul Florin Adrian tlopqa P6i dac6 nimeni nu poate sa ne explice cum a

crcscut prelul de la 2,39 la 9,57 sd spuni exact componenta, sunt fortr.rule, e contabilitate, e

matematicd, sunt cifre, sd spund exact: 0,0 atata este

Domnul Ioncl Arsene - Asta doat-nna Havriq de dou6 ol'i in picioare gi v-a explicat'

Domnul llorin Adrian Hopsa -Sd-n.ri explice cum a cfescut prelul de la 2'39

persoani/ luni qi ajunge reciclat depus reziduabil la 9,57 !

Domnul 
-Bogdan 

Buhuganu - care-i ponderea din prel a carburantului, cate-i

ponderea din pre! a sal-ariilor, care-i por-rderea din pre! a tuturor costurilor, dacd nu intelegem,

sd vorbint cu niqtc economiqti.
Domnnl Florin Adrian Hopqa - E matematic6 pur6l

Domnul Bogdan Buhr.rqanu - Lar 25Yo ii tundamentdtn in momentul in care vor

veni I'undamentArile 1a pre{urile de 100%.

Domnul Valcntin Constantin- Stavarache Acut-n combustibilul a scdzut. Este

provizoriu intr-adevhr poate peste Lln an

Domnul Ionel Arsenc- Vd rog doamna Havrici!
Domnul Lucian Corneliu Agdlcanu - Este singurul reprezentant?

Doamna Iulia Flavrici Pentru convingere vi putem pune la dispozilie matricea

pc care am prirnit-o cle la Ministerul Mediului cu toate elementele oare constituie

iundarnentarea. Acolo avem toate costurile care duc la plelul din care-i fbrmatd rnatt'icea.

Domnul Dumilraqcu Dionisie- $i pe care l-a!i completat in matrice'

Doamna lulia Havriq - An-r completat matricea'

Domnul DurnitraEcu Dionisie - Alea voiam sd le vedem'

Dournul Eduard Corduneanu -Si c depus[ din martie'

Domnul Ionel Arsene - O aveli aici?

Domnr-rl Uduard Corduneanu - I)e un an de zile!

Domnul Valentin Constantin Stavarache Domnul Corduneanu este pentru SC

ROSSAL SRL sau pentru Clor.rsiliul Judelean?

Dot-nnul Eduard Corduneauu -Nu, pentru informarea!

Dotrnul Iolel Arsene Estc oolegul nostru, cum vorbili dun,neavoastrA are qi el

voie sd vorbcascll. El oriculn nu votcazA.

Domnul Eduard Corduneanu De vorbit e r oie'

Domnul Valentin Constantin Stavarache - Arn intrebat gi eu'

Domnul Ionel Arscne - Aveti matricea aceasta in Consiliul Judelean pentru cf,

f'accm o pauzi de jumitatc cle or.i daci trebuie si se ldmureascd ai mei colegi.

Doamr]a Iulia Havri; - La A.D.l. ECONEAMI'cred c6 este aceasla fundarnentale

fficuti. Va da{i seama este o documentatie intreag[, t-toi putem putre la dispozilie sa se vadd

cum s-a ajuns la accste tarif'e.
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Donrnul loncl Arsene - Deci cum preferali si lacem? Luim o pauzS si v6 aducen]

s6 studia{i acea matrice sau cum facen-r?

Don-rnul lulian Luca - Trecem peste pl'oiectele acestca

Domnul cristian Ungurianu- Totuqi puteli supune Ia vo1 alrtendarnentul.

Domnul Ionel Arseie - Supun la vot arnenclatn entul. Ii dau cur'antul doamnei

sec rcta r general aljudetului.
Doamna Danicla Soroceanu in sitr-ra1ia in cat'e in acest arnendament

dumneavoastrd spr.ure{i doar si se scadi pl'elurile gu )5o/o arbitrar. fbrE r'rn temei de legc' vi
anllnl din start ci nr-r voi contrasetnua aceastd hotf,rAt'e si vom avea avizul de legalitate, daci

da sau nu pe amendamentul dumneavoastra. Nu ale apalenla de legalitate, 
^din 

ceea ce

spuneli dumneavoastri, la momentul de fa!6. E posibil sa fie, e posibil sd nu fie. Dar daci

nu puieli fundamer]ta ca temei juridic acum, nr-r puteli scddea un pre! arbitar pur qi sirnph-r'

Domnul Florin Adrian Llop;a i. oazul in oare sc aprobi proiectul in forma pe

care ati proplts-o dumneavoastrd Ei nu existd lundamentare clari unde se vcde tariful, deci

nici acolo nu contrasemnali, nu?

Doamna Daniela Soroceanu - Este fur-rdarrcnlare clarS'

Don.rnul Florin Adrian Ilopga - o ir.rgiruire de legi gi dc cheltuieli nu se spune

exact de tarif.
Dotlnul lonel Arscne- Existd 1'ur-rdamentare, Florinl

Domnul Florin Adrian Hopsa Pdi care-i fundamentarea?

Domnul Cristian Ungurianu - Legea nll poate uzurpa dreptul consilierilol in a

(neinteligibil)
DomnullonelArsene_SupunlavotamendamentuldotrrnulrriHopqa.

Cine este ,,Pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cincva?

Cu l5 voturi ,,pentt.u,, (Acatrinei Durrritru, AciocArlanoae Aurel, Agdleanu

Corneliu-Lucitrn, Azoilei l6cr.dn"rioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mi.cea,

Dumitragcu Dionisie, HopEa Florin-Adrian, Iscir.rc Mihaela-Elena, Ncchita Marius-Mihai,

Lucaci Gabriel, Stavarache Valer-rtin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian)'

15 voturi ,,impotriv6" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragos-Nicolae, Apostoae Ilie,

Boacd l)an, Bour.oeanu Adrian, closllra Florin-Mihai, I)iaconu Adrian, Grumezescr't Florit],

Nistor olga, onu Bogdan, Puqcaqu Ncculai, Radu 
.fudorel, Asaflei lon, Luca lulian), o

,.abtinere,i (Dularni Laurer.r{iu Cr:istian) si o neparticipare la vot (Corduneanu Eduard)

amcndamentul nu a fbst aPlobat.
Vd supuu la vot proiectul de hotdrdte:

Cine este ,,pet]tru"?
Cinc este,,in-rpolrivi"?
Se abline cineva?
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clu 15 voturi ,,pentrd, (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Apostoae Ilie, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, cosua Flot'iu-Mihai, Diaconu Adrian,

crumezescu Florin, Nistor olga, onu Bogdan, Pugcagu Neculai, I{adu Tr-rdorel, Asaftei

Ion, Luca Iulian), 16 ,,ab1ineri" (Acatrinei Dumitru, Aoiocarldnoae Aurel, Agileanu

Corneliu-Lucian, Azoilci L[crf,mioala, Banu Gabriela, Buhr-rqanu Bogdan, Ciudin Mircea,

Dumitrascu Dionisie, Hopqa Irlorin-Adrian, Isciuc Mihaela-lllena, Ncchita Marius-Mihai.

Lucaci Gabriel^ Stavarache Valentir.r-Constantin, Stoica Mihai-Dorr-r, Dularnd Lauren{iu

Cristian, Ungurianu Cristian) 9i o ,,ncpalticipare" la vot (Cordr-rnear-ru Eduard), hotirArea

nu a fost adoptati.

XXVI. Proiect tle hotirflre pentru modificarea qi completarea Hotiririi
consiliului Jude(ean Neam{ nr.3/2017 privind atribuirea si incheierea contractului

,,ol)elcgarea prin concesiune a gestiunii unor activitSli componente ale serviciului de

salubiizare 
- 
a unititilor administrativ-tcritorialc membre ale Asocia(iei de

Dezvoltnre Intercomunitarl ,'ECONEAMf" din Zona 3, Jude(ul Neam('

Dornnul lonel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizelc la acest ploiect:

Domnul Neculai Pugcasu - comisia buget - aviz favot'abil;

Domnul ltadu Tudorel - comisia culttlrd - aviz t-avorabil;

Domnul Florin Grumezcscu -corrisia servicii publice -aviz favorabil;

Dornnul Aulel AoiocArldnoae - comisia urbanism - aviz lavorabil;

Domnul Adrian Bourceanu - comisia.iuridica aviz favorabil'

Domnul lonel Arsenc V[ supun 1a vot proiectul dc hotirArc'

Domnul Irlorin Adrian Hopqa - E acelagi amendament, dacd vreli si-l repet'

Domnul Ionel Arsene - E aceeaqi poveste, nu mai lace amendament'

Domlul F-lorin Adrian Hopqa - Fac: Toate tarifcle propuse si fie din, inuate cu 25%o.

Domt-rul lonel Arsene - Vii sttpun la vot amendamentul'

Cine estc ,,peutru"?
C inc este,,impotriv6"?
Sc ablir-re cineva?

Cu l5 voturi ,,pentru,, (Acatrinei Dumitru, AciocArldrroae Ar"rrel, Agdlearru

corneliu-Lucian, Azoitei L6crirnioara, Banu Gabriela, BuhuEanu Bogdan, ciudin Mircea,

Dur-nitraqcu Dionisic, IIop:;a Flor-in-Adriall, Isciuc Mihacla-E1cna, Nechita Marius-Mihai,

I-ucaci Gabriel, Stavarache Valentir-r-Clonstantin, Stoica Mihai-Dolu, Ungurianu Cristian),

13 votur.i ,,inrpotriv5" (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni Drago;-Nicolae, Apostoae

llie, Boacd Din, Borlrceauu Aclrian, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, Grutnezescu

Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puscagu Neculai, Radu Tudorel), 3 ,,ab1ineri" (Asaftei

Ior.r, I-uca Iulian, Dularna Lauienliu cristian) gi o nepat'ticipare la vot (corduneanlr Eduard)

arncndatnentul nu a fost aProbat.

Vd supun Ia vot proiectul de hot[rAre:

Cine este ,,peutru"?
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Cine este,,irnpotrivd"?
Se abline cineva?

iu 15 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni DragoE-Nicolac'

Apostoae tlie, Boacd I)an, Bourccanu Adrian, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian,

Grurnezescu l--lorin, Nistor olga, onu Bogdanl, Puqcagu Neculai, Radu'Iudorel, Asaftei

Ion, Luca lulian), 16 ,,ab1ineri" (Acatrinei Dur.nitru, Aciocdrldnoae Aurel, Agdleanu

comeliu-Lucian, Azoilei L6cr[mioara, Banu Gabriela, Buhuganu Bogdan, ciudin

Mircea, Dun.ritraqcu Dionisie, Ilopqa Florin-Adrian, lsciuc Mihaela-Elena. Nechita

Marius-Mil.rai, Lucaci Gabriel, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mil.rai-Doru,

Dulanli Lauren{iu cristian, Ungurianu clistian) ;i o ,,neparliciparc" la vot (Corduneantt

Eduard), hotirirea nu a lost adoptatd.

xxul. Proiect de hotirare pentru morlificarea qi completarea Hotirarii
consiliului .Iude{can Neam{ nr.265/20t 6 privind atribuirea ;i incheierea contractului

,,Delegarea prin concesiune a gestiunii unor activitd(i cornponente ale serviciului de

salubrizare a unititilor adm in istrativ-terito riale membre ale Asocia{iei de

Dezvoltare Intercomunitari ,,ECONEAMf" din Zona 4, Judc{ul Neam!'

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezir-rte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - con.risia buget - aviz favorabil;

Domnul Radu l'udorel - comisia culturi - aviz favorabil;

Domnul Florin Grun-rezescu -comisia servicii publice -aviz favorabil;

Domnul Aurel Aciocdrliuoae - comisia urbanism - aviz favorabil;

Domnr"rl Adrian Bourceanu comisia iuridicd * aviz lavorabil'

Domnul Ionel Arsene - Amendat-r-rent'?

Dornnul Florir.r Adrian Hopsa - Acelasi: Toale tarifele proplrse sd fie diniinuate

cu 25o/n.

Domnul Ionel Arsene - vI schimbali opliunea de vot? v6 supun la vot

atrendarncntul.
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrir,d"?
Se abline cincva'l

cu 15 \,oturi ,,perrtru" (Acatrinci Durnitru, AciocirlSnoac Aurel, Agileanu

Cor.neliu-Lucian, Azoilei Lict'f,mioara, Banu Gabriela, BuhuEanu Bogdan, Ciudin Mircca,

Dumitra;cu Diolisie, Hopga Irlorin-Adrian, lsciuc Mihaela-Elena, Nechita Marir-rs-Mihai,

Lucaci Ciabriel, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Clistian),

13 voruri ,,impotrivd" (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni I)ragoE-Nicolae, Apostoae

llie, Boac6 Dan, Bourccanr-r Aclrian, cosrr-ra Florin-Mil-rai, Diaconu Adrian, Grumezescu

Florin, Nistor olga, onu Bogdan, Pugcaqu Neculai, Raclu Tr-rdorel), 3 ,,ab1ineri" (Asaftei

Ion, Luca htlian, Dulama Laulenliu cristian) gi o neparticipare la vot (ciordr-rneanu Eduard)

amcnd:rmentul nu a lost aProbat.
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Schirnba cineva opliunea dc vot? Nu. Va supun la vot proicctrrl de hotdrAre:

Cine cste ,,PcntrLf'?
Cine este,,imPotrivd"?
Se ablirre cincva?

bu 15 voturi ,,pentru,, (Arsene Ionel, Af'loari Mihai, Andoni Dragog-Nioolae,

Apostoae llie, BoacS Dan, Bourceanu Adrian, Cosma F lorin-Mihai, Diacotru Adriarr,

Grumczescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puscasu Neculai' Radu Tudorel' Asaftei

lon, I,uca Iulian), 16 ,,ab1ine-r.i,, (Acatr.inei Dutnitru, AciocArlinoae Aurel, Ag6leanu

cor.neliu-l,ucian, Azoitei I-6cr.irnioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, ciudin Mircea,

Dumitr.ascu Dionisie, Ilopga Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai'

Lucaci Gabriel. Stavarachl Valentin-Cor.rstantin, Stoica Mihai-Doru, Dular.r]d Laurenlir-r

cristian, (Jngurianu cr.istian) qi o ,,neparticipare" la vot (cordur-reanu llduard), hotirarea

nu a fost adoPtali.
Domnr-rl Florin Adrian Hopqa - $i oricar-rd sdpt[mana aceasta dac[ vir-r cu matricca,

convocit.lt Eedinti extraordinar6 ca s[ t'ezolvdm' Dacd sc explica in mod clar' 
.

Domnul lonel Arsene- Doat-nna Havrig siptimdna aceasta matrice, informalii, tot

Cevorpuneli-lcladispozilieqihaidelisdterminf,trrodat[cupovesteaaceasta.

xxvl II. Proiect de hotirare privind rnodilicarea tarifelor vizand activitatca

deeliminareade;eurilorlaDepozituljude{eandedcqeurinepericuloaseGirov.
Dot-trnul ]onel Arsene - Rog corlisiilc sd prezinte avizelc la acest proiect:

Domnttl Neculai Puqcaqu - cotrrisia bugct - aviz favorabil;

Domnul t{adr.r Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;

Domnul Florin crurr-rezescu -comisia servicii publice -aviz favorabil;

Dornnul Aurel Aciocirlanoae - couisia urbanistn - avlz favorabil;

Dotnnul Adrian Bourceanu cornisia juridicd - aviz favorabil'

Dotnnul Ionel Arsene - Amendalnent?

DomnulFlor.inAdr.iantlopgaAicinu.V-amspusirrainte.EsingurulCareapus.
Dot-unul Mihai Doru Stoica -L, iustificat, n-avem treabi'

Domnul Ionel Arsene - oameni buni, haideli sa va spun ceva: ttoi cleEtcm taril'ele

la depozit dar nu le creEteln la cei cate le colecteazA'

DotnnulValentirlConstantit.tstavarachcLccregtemqipeaceleadarvtet-tto
cstimare.

Domnul Ionel Arsene -ii baga- in falirnent pe aceqtia'

Domnul Bogdan Br-rhuganu - Suntcm ferm conr inqi'

DomnulMihaiDoruStoica-Avelicalitateadeirritiator,retrageliproiectul!
Dotrrnullonu!Ripar-rtr(reprezcntantalsC]EDILINDTJSTRYSRL-Zorra4)-

Domnule preqeclinte, dac6-rr-ri duli uoie, in tnomentul in oare dumneavoastrf, aprobali o

mf,rire la depozitul iude{ean 5i nor-rd nu ne-afi aprobat tariful, cu,.r ali crede c[
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Dorrnul Valentin Constantin Stavarache - Arn 17cut amendatnent pe tarifc si am

aplobat (neinteligibil)' 
Domnuilonul Ripanu - Curn credeli clumneavoastr[ cd t'toi putern funcliona luAnd

o calitate de deseuri gi ducAncl-o la un tarif mult mai mare la Girov. Noi aur fundamentat

fbartc bine tarifelc, au fost trastnise citre durnneavoastra incf, de anul trecut.

Domnul Ionel Arsene -Ar-r-r in{eles! Amcnclament n-ave{i. Vd supun la vot proicctnl

c1e hotirAre:
Cine estc ,,pet-rtru"?
Cinc este,,irnpotrivS"?
Se abline cineva?

cu 31 ,,ab1ineri,, (Arsene tonel, Afloari Mihai, Andor.ri Dragos-Nicolae, Apostoae

Ilie, Boaci Dan, Bourceanu Adrian, cosn-ra Florin-Mihai, Diaconu Adrian, (irumezescu

Florin, Nistor olga, onu Bogclan, Pugcasu Neculai, Radr-r'fudorel. Asaftei Ion, Luca Iulian,

Laurenliu-Cristin-el Oularra,lJngulianu Cristian, Acalrinei Dun-ritru, AciocArlSnoae Aurel,

A96leanu corneliu-Lucian, Azoilei Ldcrdmioara, Banu Gabriela, BuhuEanr"t Bogdan,

C lr.rdir.r Mircea, Dutnitrascu Dionisic, llopEa Florin-Adrian, lscir.rc Mihaela-Elena, Ncchita

Marius-Mihai, Lucaci Gabriel, Stavarache Valentir.r-Constantin, Stoica Mihai-Doru) ;i o

neparlicipare la vot (Eduarcl Cordr-rneanr-r), hotdrdrea nu a fost adoptatd'

XXIX. Proiect de hotirrire privind luarea unor misuri referitoare la unele

bunuri.
Dotnnul Ione1 Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proieot:

Domnul Neculai Puscaqu - comisia buget - aviz favorabil;

Domnul Florin Grumezescu -comisia servicii publice -aviz t-avorabil;

Dot-nnul Aurel Aciocirldnoae - conlisia urbanism - aviz lavorabil;

Dotnnul Arlrian Bourceanu cornisia juridic'a - aviz favorabil'

Domnul lonel Arsene - Vd supun la vot proiectul dc hothrAre:

Cine cste ,,pentru"?
Cine este,,impolriv["?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi,,pentru" hotdr6rea a fost adoptatd.

XXX. proicct de hotirire privind repartizare:r pe unitl{i administrativ-

teritoriate a sumelor defalcate tlin trnele venituri ale bugctului de stat, estimiri pentru

'anii202l-2023.
Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiile sd prezintc avizele la acest proiect:

Dot-t-tnul Ncculai Puqcaqu - comisia buget - aviz lavorabil;

Domnul Radu Tudot'el - comisia culturd - aviz favorabil;

Dor-nnul Florit-r Grun-rezescu -comisia servicii publice -aviz lavorabil;

Dor-r-rnul Aurel Aciocdrlilnoae con-risia urbanism - aviz favorabil;
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Dotnnul Adrian Rourceanu comisia i uridiod - aviz favorabil'

Domnul lonel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?

Cu 32 votr-rri ,,pentrlt" l-rotdrdlea a fost adoptatd.

XXXI. Proiect de hotir6rc cu privire la emiterea avizului consultativ pcntru

Planul anual de ac(iune privind serviciile sociale administrate qi finan{ate din bugetul

Comunei Pipirig pentru anul 2020.

Domnut Ionel Arsene - Rog comisiilc sf, prezinte avizele la acest proiect:

Dornnul Neculai Pr-rgcaEu - cotnisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Clulnezcscu -comisia setvicii publice -aviz favorabil;

Dotlrnul Radu Tudorel - comisia sdndtate - aviz favolabil;
Domnul Adrian Bourccanu - comisia juridica aviz favorabil'

Dournul Ionel Arsene - Vf, supun la vot proiectul de hotf,rAre:

Cine este ,,pentru"'?
Cine estc,,irnpotrivd"?
Sc abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" hotdr6rea a fost adoptatd.

XXXII. proiect de hotirire cu privirc la emiterca avizului consultativ pentru
planul anual clc ac(i1ne privintl serviciilc sociale administrate qi finan{ate din bugetul

Cornunci Vinltori-Neam( pentru anul 2020.

Dontnul lonel Arsene - Rog comisiile s5 prezir-rte avizele la acest proiect:

Do,. nul Neculai Puscagu - comisia buget - aviz favorabil;

Domnul Florin Grurnezesctt -comisia servicii publicc -aviz favorabil;

Dotnnul Radu'Iudorel - comisia sindtatc - aviz favorabil;

Dotnnttl Aclrian Bourceanu - corr-risia juridica - aviz favorabil'

Dotnnul lonel Arscne - Vd supur-r la vot proiectul de hotirAre:

Cine cste ,,,peutru"?
Cine este,,in-rpotrivd"?
Se ablinc cineva?

Cu 32 votr-rri ,,pentrli' hotdriirea a fost adoptat[.

XXXIII. Proiect de hotlrire cu privire la emiterea avizului consultativ pentru

Planul anual de ac(iune privind serviciilc sociale administrate qi finan(ate din

bugetul Comunei Slbioani pentru anul 2020.

Domnul lonel Arsene - Rog comisiile sd prczinte avizcle 1a acest proiect:

Domnul Neculai Pu;cagu - comisia buget - aviz favorabil;
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Domnul Florin Grumezescu -comisia selvicii publice -aviz favorabil;

Don-rnu1 Radu Tudolel - comisia sindtate - aviz favorabil;

Domnul Adrian Bourceanu comisia iuridic d - aviz favorabil'

Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectr-rl de hotdrAre:

Cine este ,,pentrr,i'?
Cine esle,,impotriv["?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" hotdrdlea a fost adoptatd'

xxxJv, Proiect de hotirare privind modificarea statului de func{ii al

Spitalutui Jude(ean de Urgen(i Piatra-Ncam!.
Domnul Ionel Arsene - Rog oomisiile si prezitrtc avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Pr'rqcagu - comisia buget - aviz favorabil;

Domnul Radu Tudolel - cot-t-tisia sdnitate - aviz favorabil;

Dornnul Adrian Bourceanu - comisia juridici aviz favorabil'

Dornnul Ionel Arseue - V[ supun 1a vot proiectul de hotirAr'e:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" hotirArea a fost adoptatd'

XXXV. Proiect de hotirire privind acordarea unor stimulente financiare

lunare la nivelul Spitalului Jude(ean de Urgen{i Piatra-Neam{'

Don-rnul Ionel Arsene - Ilog comisiile sf, prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - conisia buget - aviz favorabil;

Domnul Radu Tudolel - comisia sindtate - aviz favorabil;

Domnul Adrian Bourceanu comisia.iuridic d - aviz lavorabil'

Domnul lonel Arsene - V.I supun la vot proiectul de hot[rdre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrir,6"?
Se abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" hotf,rArca a fost adoptatd.

xxxvl. Proiect de hot6r6re privind incheierea unui acord de asociere cu UAT

comuna Bozieni in vederea implementirii proiectului o,$ansa la educa(ie, viitor
asigurat"(SEVA).- 

Domnul Ionel Atsene - Rog comisiile s6 prezinte avizcle la acest proiect:

Dot-nnul Neculai Puqcagu - ootnisia buget - aviz favorabil;

Domnul Radu Tudorel - comisia sinitate - aviz favorabil;
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Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd aviz lavorabil'
Dotlnul Ionel At'sene - Vd supun la vot proiectul de hot[rAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Sc abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pcntru" hotdrdrea a fost adoptatd.

xxxvll Proicctul de hotirire privind acordarca unui mandat special

reprezenta n(ilor Jude{ului Neam! in cadrul Adunirii Generale a Ac{ionarilor
Societi(ii Comerciale DRUPO NEAMT.

Donrnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizcle 1a acest proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - couisia bugct - aviz favorabil;

Domnul Florin Grumezescu -comisia servicii publice -aviz f'avorabil;

Domnul Adrian Bourccanu - comisia juridici aviz l'avorabil'

Domnul lonel Arsene - Vi supun la vot proiectul de hotbrdre:

Cine cste ,,pentlu"?
Cine este,,impotrivh"?
Se abline cincva?

Cu 17 voturi ,,pentru" (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andor,i Dragoq-Nicolae,

Apostoae Ilie, tsoacd Dan, Bourcear-ru Adrian, Corduneanu Eduard, Cosrna Florin-Mihai,

Dlaconu Adrian, GrumezescLr Florin, Nistor olga, onu Bogdan, Pugcaqu Neculai, ltadu

Tudorel. Asaftei lon, Luca lulian, Laurenfiu-Cristinel Dulama), 1'l ,,ab1ir.reri" (Acatrinei

Dumitru. Aciocirldnoae Aurel, Agdleanu colneliu-Lucian, Azoilei Ldcr'5n.rioara, Banu

Gabriela, Buhuqanu Bogdan, ciudin Mircea, Dumitragcu Dionisic, Hopga Florin-Adrian,

Isciuc Mihacla-Elena. Ncchita Marius-Mihai, Lucaci Gabriel, Stavarachc Valentin-

Constantir1, Stoica Mihai-Dolu) ;i o ,,rreparticipare" la vot (Ungurianu Cristian), hot[rArea

a fost adoptatd.
Rog comisia de validare sb dcnrat'eze proccdura de vot'

(pauziil

Sccretarul geleral atjudelului lace apelul non'tinal al consilielilor judeJeni care iqi

cxercitd votr-rl in cabinf,.

Membrii comisiei de numdrare a voturilol sc retrag pcntru a numira voturile

exprirnate.
(pauzd)

R e l. u.ur eo lttct'cir il or,s edin {e i.
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Dolrnul Ionel Arsene - Invit preEedintele Comisiei de validare, si ne prezinte

rezr-rltatul votlrlui secret pentlu punctul I al ordinii de zi (Proiect de hotdrAre privind

desemnarea reprezentanlilor Consiliului Judelean Neam! in cadrul Comisiei jtrdelcne in

domeniul egalitalii de ganse)

Domnul Nicolae Puqcaqu - Proces verbal privind rezr"rltatele votului exprimat pentru

dcsemnarea reprczentanlilor Consiliului Judelean Neam! ir.r oadrul Comisiei judelene iti

domeniul egalitarii de qanse

i1 conforn-ritate cu prevcderile Codului admirristrativ, cotrisia de validare s-a intrunit

i1 sedin!6 astizi, 28 ianuarie 2020, pentru a verifica rezultatele votului exprimat pentru

clesemnarea reprezentanlilor Consiliului Judelean Neaml in cadlul Colr-risiei judeler-re in

don.reniul egalit6lii de ganse.

Au fost propuqi gi inscrigi pe buletinele de vot:
A. pentru meubru titular: Gabriela Banu

B. pcntru membru sttpleant: Cristian Ungurianu
Dupi deschider.ea urnei gi numdrarea br-rletinelor de vot, s-au constatat urt'tritoarele: au

lbst 32 voturi exprimate, 32 voturi sunt valabile, nu s-au inregistrat voturi nule.

S-au ob{inut urmf,toarele rezultate :

A. pentru tnembru titular: (labriela Banu 32 voturi

B. pentru membru supleant: Cristian Ungurianu 31 voturi
AvAnd drept criter.iu cel mai mare numdr de voturi, rapofiat la majoritatea consilierilor

prezer-rli, comisia c1e validarc oonstati desemnarea ca reprezentanli ai Consiliului Judc{ean

i.tream1 in cadrul Comisici jude{ene in domeniul egalitalii de qanse: a doamnei Gabricla Banu,

in caliiate de membru titular, respeotiv a domnului Cristian Ungurianu, in calitale de membru

supleant.
Au scmnat toli cei 5 mernbri ai comisici de validare .

Donrnul Ionel Arscne - Mullumesc domnule prcgedinte. Supun la vot proiectul de

hotirAre:
Cine este ,,pcntru"?
Cine este,,irnpotlivd"?
Sc abline cineva?

Cu 32 voturi ,,pentru" holtirArea a fost adoptatS.

Invit pr.e;edintele Comisiei de validare, sd ne prezinte rezultatul votului secret pentru

punctul XVI al ordinii de zi (Proiect de hotdrAre privind desernnarea t'eprezentan{ilor
'Consiliului 

Jude{ean Nearn! in cot-nisia de concurs/examen, rcspectiv in comisia de

solulionarc a contestaliilor pentru ocuparea funcliei de director Inedical din cadrul Spitalului

de Psihiatrie,,St.Nicolae" Rorran).
Dorr-rnul Nicolae Puqcaqu - Proces verbal plivind rczultatele votului exprirnat pentru

desemnarca reprezentan{ilor Consiliului Judelear-r Near-n! in comisia de concurs/examen,
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respectiv in comisia de solufionare a contestafiilor pentru ocuparea funcliei de director

medical din cadrul Spitalului de Psihiatrie "Sf. Nicolae" Roman

in conformitate cu prevederile Codului administrativ,, comisia de validare s-a intrunit

in sedin{a astdzi,28 ianuarie 2020, pentru a verifica rezultatele votului exprimat pentru

desemnarea reprezentan{ilor Consiliului Judelean Neam! in comisia de colcurs/examen,

respectiv in comisia de solulionare a contestafiilor pentru ocupalea funcliei de director

medical din cadrul Spitalului de Psihiatrie "Sf. Nicolae" Roman.

Au fost propuqi qi inscrigi pe buletinele de vot:
A. Pentru comisia de concurs:
1 .Veronica Vasiliu;
2.Nicoleta Buzenschi;
3. Luiza-Diana Crelu;
4.Mihaela Elena Isciuc;
5.Florin-Adrian HoPEa.

B. Pentru comisia de solulionare a contesta(iilor:
I .Bogdan Bosovicil
2.Ana Maria Sandu;
3.$tefan Florian.

Dupd deschiderea umei qi numbrarea buletinelor de vot, s-au constatat urmdtoarele:

-pentru comisia de concurs au fost 32 voturi exprimate, 31 voturi sunt valabile, 1 vot anulat;

-pentru comisia de solulionare a contestaliilor au fost 32 voturi exprimate, 32 voturi sunt

valabile.

S-au oblinut urmdtoarele rezultate'.

A.Pentru comisia de concurs:

1 .Veronica Vasiliu 20 voturi;
2.Nicoleta Buzenschi 19 voturi;
3.Lliza-Diarn Crefu 19 voturi;
4.Mihaela Elena Isciuc 17 voturi;
5.Florin-Adrian HoPqa 15 voturi'

B. Comisia de solulionare a contestaliilor:
1 .Bogdan Bosovici 30 voturi;
2.Ana Maria Sandu 31 voturi;
3.$tefan Florian 30 voturi.
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AvAnd drept criter.iu cel mai mare num[r de voturi, raportat 1a nT ajoritatea consilierilor

prezenli, comisia cle valiclare constati desemnarea ca leprezentanli ai Consitiului Judelean

Nearnl in cadrul:
A. Con-risiei de concurs pentru ocupalea ftlncliei de director medical: a doamnei

Vcronica Vasiliu, a doamnei Nicoleta Buzenschi qi a doamnei I-uiza-Diana Crelu.

B. Comisiei de solulionare a contestaliilor pentlu osuparea funciiei dc director medical:

a don.rnului Bogdan Bosovici, a doamnei Ana Maria Sar.rdu qi a domnului Stefan Florian'

Au semtrat toli cei 5 rnembri ai comisiei de validale'
Domnul lonel Arsene - Mullurnesc domnule presedinte. Supun la vot pl'oiectul de

hotirAre:
Cine cste ,,pentru"?
Cinc este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 32 voturi ,,pentru" hotirirea a fost adoptatA.

XXXVlll. Diverse:
a.Raport de evaluarc a implementlrii prevederilor Legii nr.544/2001 privind accesul la

informatiile de interes Public;
Raportor: Daniela Soroceanu, secretar general al judelului

b.Informare privind aplicarea, la nivelul consiliului Jude(ean Neam!, a prevederilor

Legii nr.5212003 privind transparen(a decizionali in administra{ia publici, pentru anul

2019;
Raportor: Daniela Soroceanu, secretar gcneral al judelului

c. Raport privind activitatea de solu(ionare a peti(iilor in anul 2019;

Raportor: Daniela Soroceanu, secretar general al judelului

d. Raport de activitate al comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap

Neam(;
Raportor: E,ugen Leonard Chirilescu, preqedinte CEPAH Neam!

c. Raport de activitate al Comisiei pentru Protec(ia Copilului Neam(. Raporlul cuprinde

si rapoartete de activitate ale membrilor cornisiei reprczentanli ai organismelor private

acreditatc.
Raportor: Daniela Soroceanu, preqedintele comisiei'

Don-rnul Cristian lJngurianu - O intervcn{ie dacd-n-ri pelmiteli aici la punctul e.

Domnul lonel Arsene Bineinlelcs.
Domnul Cristian l-Jngulianr-r - De asemenea la punctul a sau b nu qtiu unde si le

incadrcz, dar o sd incep cu punctul e.

Observ6m din raportul doamnei secretar general ci existh o oreqtere a cazurilor de

copii cu dizabilitAli in judelul Neaml Ei o creEtere accentuatd a copiilor diagnosticali cu

39



tulburali din spectrul autismului. Practic avem undeva peste 2Yo.Dacd e sd 1-aceltr o evaluare

corectd, ori qtim cu 1o!ii cd propunerca mea de infiinfare a unui serviciu public destinat

accstor copii nu a primit aviz lavorabil din partca DGASPC-ului, n.ri-ar fi pldcut si fie
printre r.roi un reprezcntant de la DGASPC

Doamna Daniela Soroceanu- Pdi sunt Presedintele Comisiei.
Domnul Cristian Ungurianu - Sd comenteze

Doamna Daniela Soroceanu- Sunt Pleqedintele Corlisie, Pregedintele Colegiului

Director, Qtili 1barrc bine.
Dornnul Cristian Ungurianu - Sunte{i mai nott
Doamna Dal-riela SoLoceanu - Si avizul...
Donrnul Cristian Ungurianu - AIi I'ost qi inaintc, sunteli Ei acLnn

Doar.nna Daliela Soroceanu - Avizul nu l-a1i primit pentru ci nu existf, in legisla{ie

acest lucru.
Domnul Cristian Ungurianu Sigur cd existd!
Dor-nnul Ionel Arsene - Domnule Ungurianu, stali si va splur cum puteli si tacc{i.

Don.rnul Cristian LJngurianu Stali ca si vd explic eu.

Dornnul lonel Arsene Cereli dc la Guvernul Ron-rdniei

Dotnnul Cristian Ungurianu - Daci-mi permiteli s6 duc ideea pAnd la cap[t!
Dotnnul Ionel Arscne O modificale de act normativ
Domnul Cristian Ungut'ianu Nu trebuie nicio modificare de act nol'mativ.

Dornnul lonel Arsenc Si daci avern legislalie
Dornnul Cristian Ungurianu - Existd asldzi la DGASPC un scrviciu pentlu copii

cu autism. Eu pind la urmi an] achiesat Ia ideea specialigtilor de acolo si arn spus, ok

haidcti si dezvoltdrn aceste setvicii existente. Nici asta nu s-a intAn-rplat. Or, asta spune

foafie mlllte despre bunele intenlii 9i bun.l crcdinld a celor de acolo.

Acuma eu inleleg cE doamna director este intr-o situalie destul de discutahild
juridic, dar sunt directori adjuncli, sunt Eefi de servicii.

Doar.nna Daniela Soroceanu- Nu cste nicio disoulie in ceea cc o priveqte pe

doalnna director Cristina P[vilu{a.
Domnul Cristian [Jngurianr.r Mi rog, din punctul dumneavoastrd de vederc.

Doamna Daniela Soroccanu Din punctul dutlneavoastrf, de vedere al

consilierilor.
Domnul Clistian Ungulianu - Existd o dezbatere in spaliul public
Doamna Danicla Soroceanu Deci, dornnule Ungurianu, din punctul

durlneavoastrl de vedere.
Dotnuul Cristian Unguritrnu - Sigur, opinia public[ o sh analizeze c6t este dc

oportun sau nu sii rin-rdni c'loamna Pivdlu{d pe aceastd fr"rrrclie.

Domnul lonel Arsene - Domuule Ungurianu, pe subiect!

Donrnr.rl Cristian Ungurianu Deci avem 382 de cazuri de persoanc cu tulburf,ri,
de copii doar,, tulburf,ri din spectrul autismului, dintr-un total de 677 de cazuli cu
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tulburf,ri psihice qi neuromotorii, practic serviciul destinat acestor copii ar putea sd fie

adresat si celor cu tr-rlburiri psihice nu doar celor cu autisln.
Vleau si ne dea un punct de vcdele ce au licut in ultirnii 3 ani de zile cei de la

DGASPC in sensul dezvoltAlii acestor servicii.
Doatnna Daniela Soroceanu- E ccca ce votali dumneavoastri qi avizul pe cal'e

l-af i dat astizi la 1 7 comune.
Domnul Cristian Ungurianu - Doamna sccretar', existd un serviciu pentru

copiii cu autism astdzi?
Doamna Dar-riela Soroceanu Deci, donrnule consilier vd rcpet, ceea ce trebuie

si fac6 fiecare comunitate in parte, fiecale unitate administrativ-teritoriali, planul de

leabilitare, l-ati votat dumneavoastrd asldzi la 17 comunc.
Domnul Cristian Ungurianu Asta cste cu totul qi cu totul altceva. Existd la

DGASPC un serviciu?
Doatnna Daniela Soroceanu - Este acelaqi lucru, pentru ci in cadrul cornisiei

au venit mai rnulli copii pentru cf, au fost mai inforr-r-rali parin{ii, pet-tttu cd acolo unde

existd asistenld socialf, specializatd, pc unit[1ile administrativteritoriale, s-a {Ecut

informarea $i au venit dir-r cc in ce rrai mulli copii.
Domnul Cristian [Jr-rgurianu Unde au venit doamnh?
Doamna Daniela Soroceanu - Faptul cd sunt diagnostica{i qi au primit aceste

certifioate.
Domnul Cristian Ungurianu Beneflciari la judel sunt doar l5 pe an. N r-r

poate sA preia mai mult ccntrul lespectiv. $i atunci printr-o rnetodi de intel'venlie cel

pulin dubioasa ca sd nu spun discutabild.
Doamna Daniela Soroceanu Acesta este punctul dumneavoastrd de vedere.

Atdta timp cdt s-au adresat Cornisiei.
Domnul Cristian Ungurianu - Pdi atunci se dezvoltd o n-retodf, terapeuticd

inexistentd nicdieri in luure. Cu ce eficienti se desliqoarf, acel serviciu? Ali spus ua

sunte!i Presed inte le Corn isiei.
Doamna Daniela Soroceanu- Da, sunt PreEedintele Comisici.
Domnul Cristian Ungulianu - Agleptdm rispltnsuri la aceste intrebdri.
Doarnna Daniela Soroceanu - Dt-tmneavoastrd vorbili dc 2oZ creqterea

acestui numf,r de copii pentr-u ci au lost mai infomrali pArinlii ;i s-au adrcsat cornisiei.
Domnul Cristian LJngurianu Ok, ei existi, ce serviciu oferim noi ca qi

UAT jr-rdelul Ncalnf .

Doamna Daniela Soroceanu Dach nu mi lasali sd tet'rrin, si vd explic, o si
r[mAncfi cu pirerea dumneavoastri, ca de obicei de altfel. Acolo uncle fiecare primar
isi lace un plan de reabilitare a pelsoanelor cu dizabilitili, fie cd sunt copii, fic cd sunt

adulti, acolo vom avea o tnai mare siguranfd qi o mai mare acccsibiltate a copiilor, a

cet[lenilor la astl'el dc servicii sociale.
Domnul Clristian [Jngurianu- An infeles.

41



Doamna Daniela Soroceanu -Acolo unde plimarii qi de altlcl domnul pregedinte

ar tr-ebui sd v6 spund cd am prirnit o informare c1e la Ministerul Muncii astfel incAt sd

cor1unicdm comunitalilor locale cd nu pl6tesc asistenti sociali, nu pl5tesc asister.rli

personali, nu angajeazi primalii si acolo unde prirnarii nu au buget pentru ci nu fac

lucruri corect
Domnul cristian Ungurianu Dar este volba dc altceva, duceli disculia intr-o

altd zoni.
Doamna Daniela Soroceanu - Nu este altceva.

Domnul cristiarr Unguriann - Noi r-ru avem in subordine niciun UAT. LIAT
jude{ul Neam! cste de sine stitdtor qi dezvoltd serviciile de asistenlS sociali conform

legii.
Doarrna Danicla Soroceanu P6i tocuail Dacd nu mh l[sa{i s6 vorbesc!

Cornisia functioneazd la nivclul intregului jude!.

Domnul Cristian Ungurianu Nu avem in subordinc niciun UAT, nu putem

impune niciunui primar sd dezvolte sau nu servicii. Eu an-r intrebat care sunt acele

servicii lurnizate de DGASPC.
Doamna Daniela Soroceanu - Pdi acele servicii le dezvoltd fiecare unitate

adrr inistrativ-teritoriald
Domnul Cristian lJngurianu - ce legaturd avem noi cu Primiria Balptegti?

Doamna Daniela Soroccanu - Avem (neinte ligibil). E pSrerea dumneavoastri.

Domnul lonel Arsene Gata! Dounule Ungurianu, faceli scris'

Dornnul Cristian Ungul'ianu - Existi scris vf, dali seama.

Domuul Ionel Arscne -Mai faceli odatd.

Domnul Cristian Ungurianu - $i in legdturd ou raportul privind transpat'enla

decizionalS qtili probabil, ali aI1at si din presi si de la secretariat, n-am primit infonlrare

vis-ir-vis de prograr.nele de activitate ale conducerii i udelului.
Doarnna Daniela Soroceanu Nu este vorba de transpal'enla clecizionalh, este

vorba dcspre prograr-nul cle activitate al conducerii instituliei, thcefi o confuzie.

Dotnnul Cristian Ungurianu - Este o decizie personali.

Dornnul Ioncl Arsene- Domnule Ungurianu, demr-ritarii, preqedintele

Consiliului Judelean nu au uorud de tirrp la serviciu.
Domuul Crisrian Ungurianu liu achiesez la ce (neinteligibil)
Domnul Ionel Arsenc - Nici vicepregedinfii.
Dornnul Cristian Ungurianu Dar deslisoard o activitate in itlteres public pe

care, din punctul meu de vedere, publicul ar trebui sI o cunoascd. Post factum'

Dornnul Ionel Arsene- Publicul 0 cunoaste. M5 vedc toati ziua unde suut,

cir-rd vin.
Domnul cristian Ungurianu - Haideli sd facem scheuratic conlbrm legii.

Dor-nnul lonel Arsenc Acte administrative, tot ce fac. Chestiunea aceasta

ci vrcfi sd qtili dumneavoastri unde am fbst si de ce am fost
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Dornnul Cristian LJr.rguriauu Cetaleniijudelului Neam!.

Domt-rul Ionel Arsene- Nu ei nu u-au intrebat, dulnneavoastrl vreli sa gtili'

Domnul Cristian Ungurianu Bu sunt reprczentantul accstor cetaleni qi ca atare

(neinteligibil)
Domnul Ionel Arsene- V-arn rispuns! Daci mai avcli alt subiect?

Domnul Cristian Ungurianu Astdzi atAt. Mullun-resc.

Domnul Ionel Arsene V-a!i vhzut suficient. Haideli ca s6 latnurim povestea

aceasta cu gunoaiele CAncl stabilim o zi sdptdmina viitoare cAnd ne adunim din nou

aici, sd vin[ operatorii cu matricea si vi informeze ca si termindm odati povestea

aceasta si tot aici la Divcrse, o si vreau si-i dau cuvAntul qi rept'ezel]tantului S.C.

ECOSTJD S.A. care adrninistreazd depozitul de la Girov s5 v[ spuni cAleva inrprcsii.

Vi rog!
Domnul $tcfan Babila Buni seara! $tefan Babi16 este nurnele meu sunt

directorul comercial al SC ECOSUD SA. Noi, plecurn qtifi suntem o companie care

actionim la nivel nalional ca qi activitate. in luna octombric noi am depus aceasti

fundamentare privind nigte nolme legale, nirnic altceva. Din p[cate am revenit in luna

noiembrie qi in luna decembrie cdtre ADIS Bacdu (Asociafia de Dezvoltare

Intet'comunitard pentru Salubrizare Bac6u) cu rugdmintea de a explica qi dacd sunt

anumite pr.oblerne sau nein{elegeri la aceastd obligativitate a legii sa ni se comunice qi

si putetr sd discutim.
Din pdcate suntem in seara asta din nou in acelagi punct ir-r cate et'am in

octonbit'e, noien-rbrie, decernbrie, iar continuarea activitatea noastre ar insemna

incilcarea legii carc existd. Astf'el din pEcate cu 0l februarie vom sttspenda activitatca

depozitului Girov pentru ci nu putetn in f'elul acesta incdlca legea care este lege qi

trebuie sd o respect,lm.
Acum decizia dumneavoastri pentru acest tarif de cec care anul trecut a

funclionat cu 30 de lei. in rnomer-rtul de fa!6 acest cec s-a majorat dar nu ci alrr vrut

noi, iar noi suntem ultirnii care trebuie sd-i dam la Fondul de Mediu indifcrent dacd ne

convine sau nu Si inclilerent de ce sc intdrnpla in interiorul llecdrui judet, se rnai

intAmpls anumitc divergenfe pe fundamentdri gi rnajordri care exist[. I)ar suntem in

acest impas si am vrut sd vi-l comunic cf, sd qtim cun-r ne organizim, data de 0l
februalie va fi data, nu avem cc sd facer-r-r, ir.rcdlcdm lcgca daci continudm activitatea in

f-elul acesta. Vi mullumescl
Domnul lonel Arsct-re- Multumesc qi cu! Astdzi suntcm in 28.01, sAmbntS

este 01 .02, haideli sd stabilin-r impreun[ cAnd ne adundm aici, sd vinh cr-r fundaucntarea,

cu matricea cu tot qi dacl trebuie f'acen] o extraordinard repede si terminiln cu povestca

aceasta, pentru ca uitali intram din problerni in problerr5.
Domnul Florin Adrian Hopsa In orice zi a siptdmAniil
Domnul Ionel Arsene - MAine?

43



Domnul Florin Adrian Hopga - Mdine, poimdine dar sA trimitA
(neinteligibil)

Dornnul Mihai Doru Stoica Dar n-au tirnp sd faci fut-rdatnentarea.

Domnul Florin Adrian Hopga - Sd-qi fac[ ei, sd ne trimitd mah'icea.

Domnul Ionel Arsene - inpleg cb cste ficuti, cE este la dosar.
Domnul Dolu Gavriliu -Conache (director al Direcfiei investilii, Programe

;i Infrastructr-rrd Judeleand din cadrul Consiliului Jude{ean Ncam!) - Este la dosar

domnule preqedinte.
Domnul loncl Arsene- MAine la ora 15 putem?
Dor-nnul Bogdan Onu - Ora 15 e bine.
Domnul Neculai PuscaEr.r - Sd vinf, cei care nu sunt lamurili gi sd

(neinteligibil)
Dotnnul Ionel Arsenc - Bincinteles. In speti colegii dc la PNL qi vin qi eu

penlru cd vreau sd fiu prezcnt. MAine ora 15 vi convine?
Dotnnul Florin Aclrian I Iopsa - Nu vreau sd faccn-r intilnire, facem qedinli

extraoldinarf,. Trebuic si ne trirnitd matricea pe e-mail Si toate calculele pentru cA nu c

nicio problemh. V-aur spus e matematici pur6. Eu vdd, nu mai trebuie sd fac rlicio
intAlnile, sA ne trimita la toli pe e-nrail sd 1e verificim, ce sd ne rnai explice.

Don-rnul Ionel Arsene Atunci lacem aga Florin: r,h trin-ritem la to{i pc e-

mail, dupd care discutdm qi ne spuncli cd v-a!i ldmurit Ei lixdm qedinla extraot'dinard qi

o convoc. Bine?
('Io1i cons ilierii -iudeler.ri au fost de acord)

Domnul Necualai Puqcasu Prin grupul de WhatsApp, doamni secretar,

ne cereli pirerea.
Dornnul Ionel Arsene- Mai avcr-r-r intervenliile doarnnci prolesor E,let-ra

Preda, inspector scolar de specialitate, disciplina Istorie, a doamnci prolesor Cristina
Marilena $oirnaru, preqedintele Asocialici Profesorilor de Istoric din judelul Neamf qi

a dor-nnului Constantin Bostan.
Consiliul Judelean Neaml a finanlat nigte proiecte qi domniile 1or vor si ne

mul1umeasci, si ne ofere cAte o carle.
Atdt doamna profbsor Elena Preda cdt qi doamr-ra prol'esor Cristina

Malilena $oirnaru, au {inut si rrultut.ncasci, printr-un disculs laudativ, conducerii
Consiliului Judelean Neam{ care a spri]init realizarea proiectului: ,,Jude1ul Nealn!-
Monografie", editor fiincl Asocialia I'rofesorilor de lstorie clin j ude{ul Nearn!'

Domnul Constantin Bostan, la rAndul s[u, a licut o incursiune in proiectul
editorial ,,Mattor la Istoria Romiiniei 1812-1960, Jurnal si Epistolar, vol.V:1 923-1927,
proiect suslinut si realizat cu sprijinul Consiliului Judelean Nearn!, explimdndu-qi
recunogtin!a.
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Dornnul Ionel At'scne - Multumesc tufiuror pentlu parlioipare qi implicarc;i si
avefi convingerea c{ astfel de proiecte vor fi suslinute de toli colegii mei din Consiliul
.ludetcanl l '

NemailLinrt [lte ptoblemc inscrise in oldinea cle zi, cleclar inchise lucrdrile

SI]CREl'ARUL AL JUDETULUI,

iNrocvrr,
Olivia DAVID ,1z---r l.'( nil nlnklY./"
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